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  ראש העיר.  – סקירה ודיווח .1

 

המניין   מר חיים ברוידא:  מן  העיר  מועצת  ישיבת  את  פותח  אני  15/2/2023אני  שתמיד  וכמו   .

שחברים   הכנסת  חברי  ברעננה  התארחו  השבוע  לכולם,  טוב  ערב  אז  חודשי.  ודיווח  סקירה  עושה 

או ללמוד בוועדת החינוך של הכנסת. הם בחרו ביודעין לקיים את הסיור הראשון אצלנו בעיר. הם ב

בתי ספר, על   4שנים, בנייה והשלמה של  4-גני ילדים ב 23מקרוב על עשייה חינוכית ברעננה, על בניית 

קליטת עלייה בשנתיים אחרונות, על העצמת תלמידות ותלמידים והשקעה במורים והדרכה לצוותי  

 החינוך. 

הא החינוך  לפרס  ומועמדת  המחוזי,  החינוך  בפרס  זכתה  שרעננה  פלא  וכמו אין  לשבחים  זכינו  רצי. 

כ להשקיע  שלנו  בהחלטה  גאה  אני  החינוך  תיק  כמחזיק  לחיקוי.  מודל  היא  רעננה    50%-שנאמר 

זו אמירה מהותית המבטאת את סדר העדיפויות   מהתקציב העירוני בחינוך, כולל שדרוג בתי ספר. 

 שהגדרנו. 

 

החינוך?   גב' רונית ויינטראוב:  ממשרד  שבא  התקציב  תקציב?  העירייה איזה  של  בתקציבים  הרי 

 אתה קיצצת. 

 

  -הצגנו לחברי הוועדה גם מספרים מר חיים ברוידא: 

 

 למה אתה נותן נתונים שהם כאלה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -הצגנו מר חיים ברוידא: 
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 זה לא המציאות, אתה מתאר כאן מציאות שהיא לא נכונה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה, בבקשה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אין שום בעיה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

מדינות,   46-הצגנו לחברי הוועדה גם מספרים על ההצלחה... קליטת עלייה מ מר חיים ברוידא: 

, רף שאותו הגדרתי 90%צמצום הנשר ועלייה באחוזי הזכאות לבגרות. השנה חצינו לראשונה את רף  

חברי הוועדה את המחויבות של כל קהילה וכל מגזר, זכאים   כיעד בראשית הקדנציה. הצגנו גם בפני

לקבל באופן שוויוני את החינוך עליו מתבססת משפחתו ומורשתו, חילוניים ודתיים. נמשיך לנהוג כך  

 מתוך תפיסה מכבדת של קבלת האחר, כי ברעננה כולם שווים, ויש אוויר לכולם.

 

 עדת החינוך? לאן, איפה ביקרו חברי ו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זו הזדמנות להודות לאגף החינוך, לצוותים ולסגלים החינוכיים.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה מפריע, בבקשה רונית.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אני רוצה תשובה שהוא עובר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חכי בסיום תשאלי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -למנהלת או המנהל מר חיים ברוידא: 
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 אני רוצה שענבר תספר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

אקרא   מר חיים ברוידא:  אני  תלמידות,  למען  כימים  לילות  שעושים  הכביש,  למעבירי  ועד 

ועד  למנהל  ועד  למנהלת  החינוכיים,  ולסגלים  לצוותים  החינוך,  לאגף  להודות  הזדמנות  זו  מחדש. 

ענקית, את מפריעה לי, ולתלמידי העיר. תודה    למעבירי הכביש, שעושים לילות כימים למען תלמידות

במסגרת   אלה  בימים  כי  אוסיף  לדבר.  תוכלי  לא  את  גם  לי  תפריעי  שאת  וברגע  לי,  מפריעה  את 

תומכי  והסייעים,  הסייעות  של  ושכרם  העסקה  תנאי  לשיפור  במאבק  מעורב  אני  המקומי,  השלטון 

 לאה שהם עושים.  החינוך שלנו שזכאים לשכר הולם, ותגמול על העבודה המופ

המקומית   והמוכנות  האדמה,  רעידות  לנושא  להתייחס  שלא  אפשר  אי  האחרונים  האירועים  לאור 

בינוי,   פינוי  של  פרויקטים  לקדם  כדי  הכול  ברעננה  עושים  אנו  אדמה.  רעידות  לאירועי  והלאומית 

ם חסמים,  שיביאו להקמת מבנים חדשים וממוגנים. אנו מקצרים את הבירוקרטיה הנלווית ומסירי

   -כדי להאיץ את הטיפול בנושא, גם במישור הארצי בוועדות, וגם מול הציבור, היזמים והאדריכלים

 

 גם במוסדות ציבור?   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -אנחנו מקבלים מר חיים ברוידא: 

 

 וגם בבתי ספר?   גב' דבי סלוצקי: 

 

מצוינים על השינוי ביחס,  היזמים והאדריכלים אנחנו מקבלים מהם משובים   מר חיים ברוידא: 

ובעיקר ביעילות במהירות של הוצאת היתרים. אנו עושים מאמצים רבים כדי להעלות את המודעות  

נציגויות הבתים   מול  וכנסים  ציבור  הנדסה מקיימים שיתופי  אגף  ויחד עם  רעידות האדמה.  לנושא 

 המשותפים, המציגים את כלל המידע המקצועי הרלוונטי. 

יעה תמריצים כספיים לבתים משותפים, שיעשו בדיקות הנדסיות בכוונה להעצים את  העירייה גם מצ
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תהליכי החיזוק והמוכנות. כסגן אלוף במיל' וכמי שכיהן כראש מטה אוכלוסין בפיקוד העורף, אני 

בוועדת  גם  השבוע  הדברים  את  אמרתי  הנושא.  לחשיבות  היטב  מודע  אני  מפריע,  אתה  ניר  מודע, 

הכנסת, של  את    הפנים  להמשיך  מתכוון  אני  בנושא.  בטלוויזיה  התראיינתי  וגם  הוזמנתי  אליה 

הטיפול, אני מכוון להמשיך את הטיפול ולקדם את המודעות לנושא התמודדות מול רעידות אדמה, 

גם מול שר השיכון וגם מתוך השלטון המקומי. חובתנו לעשות הכול כדי לצמצם את הפערים, ולייצר 

 נות חלילה לרעידת אדמה.  מקסימום מוגנות ומוכ

  עשורים שהנושא נגרר ונמשך, חתמנו השבוע על היתרי הבנייה במיזם פינוי הבינוי   2לשמחתי לאחר  

 בקריית שרת ומתחם גאולה. זו המדיניות, ואנחנו נמשיך ונצעד בכיוון הזה.  

 

 פינוי בינוי?   : גב' דרורה כהן

 

שה בקרוב עם קומה, יוקמו בניינים חדשים, היה  פינוי בינוי כן, הבניינים ייע מר חיים ברוידא: 

במאמצים  ממשיכים  אנו  לחירום,  וההיערכות  המוכנות  מנושא  כחלק  בג"צ.  מול  גם  קשה  מאבק 

נקיים   השונים.  העירוניים  והאגפים  המחלקות  תרגול  לרבות  שלנו,  ההיערכות  לקידום  והפעולות 

שונים, כאשר כל אגף בכל ממשק עירוני בקרוב תרגיל מקיף להתמודדות עם איומי סייבר בתרחישים  

השירותים   מערך  על  איום  ומהוות  בחירום,  להתרחש  העלולות  סיטואציות  עם  להתמודד  יידרשו 

 העירוני. הבוקר פה ביד לבנים אנחנו קיבלנו תדריך מראש אגף הסייבר.  

 

 סייבר במשרד הפנים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

בכירי העירייה. והתרגיל הזה יתקיים בקרוב. והבוקר   במשרד הפנים עם כל מר חיים ברוידא: 

התקיים תרגיל גדול של התמודדות עם דליפת חומרים רעילים בהשתתפות כוחות כיבוי אש, צוותי  

פערים   לזהות  ללמוד  שלנו  ביכולות  חיוניים  הללו הם  התרגילים  ומשטרה.  אדום  דוד  מגן  העירייה, 

חירו בשעת  גם  תפקודית  רציפות  על  שמח  ולשמור  וענפה,  שוטפת  עשייה  ולצד  העירונית  ברמה  ם. 
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לעדכן כי לאחר שנים רבות אנו נוקטים פעולות לשדרוג ושיקום הגינות העירוניות. אני מחדשים את  

המרחב הסביבתי, את הנראות והחזות והתשתיות הפיזיות, כדי לייצר מרחב בטיחותי יותר ומהנה 

. המאמצים הללו כוללים התקנה והוספה של משטחי  יותר עבור באי הפארקים והגינות השכונתיות

 משחק ודשא סינטטי, הצללות, תוספת של ריהוט רחוב, ביצוע התאמות ונגישות במעברים ועוד.  

הזמנים,   בלוחות  לעמוד  כדי  לשעון  מסביב  שעובדים  העיר,  וחזות  לוגיסטיקה  אגף  לאנשי  תודה 

ייעשו ובימים אלה אגב אנו מחדשים גם את הכניסה הצפון מז לעיר. כל המהלכים שהזכרתי  רחית 

במקביל לשיפוץ ושדרוג המרכזים הקהילתיים בקריית שרת ובשכונת רסקו. שם נבצע מהלך שיכלול 

שדרוג של תשתיות ברמת המבנים, התקנה של מערכות מיזוג אוויר חדשות, החלפת ריצוף וריהוט, 

כדי להנהיג חווית תוכן עכשווית לבאי  של מערכת מולטי מדיה חדשה. בקיצור כל מה שנדרש  תוספות  

 המרכזים. 

ואי אפשר בלי מילת תודה לתושבות ותושבי העיר המדהימים שלנו, שפעם אחר פעם מוכיחים מחדש 

שעות מרגע שפתחנו את מבצע איסוף    48-את הרוח הרעננית, רוח של אכפתיות ונתינה. תוך פחות מ

ו נתרמו  בטורקיה,  האדמה  רעש  לנפגעי  מהציוד...  למעלה  ומלאים    200-נארזו  עמוסים  ארגזים 

במרכז   ונאגר  נאסף  הציוד  ופעוטות.  ילדים  מבוגרים,  לטובת  שינה  בשקי  מעילים,  בשמיכות, 

את  לראות  ומרגש  מדהים  היה  וסייע.  התנדב  שתרם,  מי  לכל  תודה  התעשייה.  באזור  הלוגיסטי 

 ההירתמות המהירה והנתינה מכל הלב של תושבי רעננה. 

ו שב  ברשתות  אני  תתעדכנו  השנה.  בערוצים  אחרינו  ועקבו  בואו  העיר,  ותושבי  לתושבות  פונה 

של   סדרה  לפני  נמצאים  אנחנו  שלנו,  הוואטסאפ  לקבוצות  הצטרפו  העירוני,  באתר  החברתיות 

מרוץ   העדלידע,  ובראשם  פורים  אירועי  מהגימנסטרדה,  החל  ההיקף,  ברחבי  מקסימים  אירועים 

כולו   הציבור  ועוד.  בלוחות  רעננה  להתעדכן  לכולם  קורא  אני  חלק.  וליטול  להגיע  להשתתף,  מוזמן 

 הזמנים ובמועדים השונים. אנחנו מחכים לכם שם.   

 

 .28/12/2022אישור פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום   .2
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מיום  מר חיים ברוידא:  העיר  מועצת  ישיבת  של  פרוטוקולים  לאישור  עוברים  אנחנו 

הפרו28/12/2022 אישור .  בעד  מי  הערות?  יש  למישהו  האם  לכם.  נשלחו  המלאים  טוקולים 

 הפרוטוקולים? מי נגד אישור הפרוטוקולים? מי נמנע? 

 

 :הצבעה

  8 –בעד 

 0 –נגד 

  5 –נמנעים 

 לא נכחו בהצבעה: מיכאל רייזמן ואלי אלוש. נכח ולא הצביע: ניר קריסטל.  

 החלטה: 

  . 28/12/2023וטוקולים של ישיבות המועצה מיום את הפרמועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר 

 

 הצעות לסדר.  .3

 

 . הוגש על ידי דרורה כהן –א. הנצחה וזיכרון במלאת יובל שנים למלחמת יום הכיפורים  

 

 אבקש מחברת המועצה דרורה כהן להציג את ההצעה לסדר שהוגשה.   מר חיים ברוידא: 

 

שבועות אחרי שהתחתנתי    3-אספר לכם שאני רק    הכתוב,שאני אקרא מלפני    : גב' דרורה כהן

אדם.   אף  מכירה  לא  ברעננה,  חדשה  תושבת  הכיפורים.  יום  מלחמת  חמותי    4פרצה  של  ילדים 

מגויסים למלחמה, ואני חייבת להישאר ברעננה כי עבדתי, הייתי חייבת להיות בהוראה. אז התקופה  

לי שאני מדברת על מלחמת יום הכיפורים, זה   הזאת זכורה לי ואחד קשה ממש. אז זה מאוד טבעי
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שנים  יובל  במלאת  וזיכרון  הנצחה  בנושא  לסדר  הצעה  אסוציאציות.  המון  המון  המון  בי  מעורר 

למלחמת יום הכיפורים. בעוד מספר חודשים נציין כחמישים שנים למלחמת יום הכיפורים. המלחמה 

של   חייבם  ואת  כאוב  מחיר  גבתה  ה  2,297אשר  החברה ישראלים.  של  ליבה  בלב  כואב  פצע  ותירה 

הישראלית. גיבורי המלחמה אשר חזרו משדה הקרב, כמו גם אלפי הפצועים, עודם מסתובבים ביננו  

הזיכרון  סיפור  את  להעלות  חשובה  הזדמנות  היא  היובל  שנת  כולה.  בחברה  משמעותי  חלק  והם 

 במסגרת החינוך הבלתי פורמלי.  ההיסטורי בקרב תלמידי בתי הספר, בתיכונים, בחטיבות הביניים ו

התקופה   את  זוכרים  מכם  כמה  יודעת  לא  אני  המלחמה,  בעקבות  שצצו  בשאלות  לדון  הזדמנות  זו 

הזאת, בלקחים וכמובן בזיכרון ההיסטורי. הצעת החלטה, אני מבקשת את מועצת העיר לאשר את  

הקרב של המלחמה, על  ההצעה ולהחליט, כי במסגרת שנת היובל ייבחנו פרויקטים ללימוד מורשת  

 בסיס מפגשים ותכנים שיגובשו יחד עם העמותה להנצחת מורשת מלחמת יום הכיפורים. 

ואנשי   צה"ל  נכי  ארגון  בהשתתפות  שיח  ואירועי  קרב  מורשת  מפגשי  לקיים  יהיה  ניתן  היתר  בין 

העירונית.  ברמה  זה  מסוג  פרויקטים  לקידום  עקרונית  החלטה  לאשר  מתבקשת  העמותה   העמותה. 

בהתאם להחלטה ייקבע כי צוות בשיתוף הגורמים הרלוונטיים בעיריית רעננה ימסור דיווח לוועדת  

תוך   שיגובשו  התוכניות  בדבר  האיבה  פעולות  לנפגעי  לוועדה  או  דרך  חודשים.    3החינוך  מנות  אורי 

המון   נהרגו  שלו  היחידה  גם  כי  הגולן,  ברמת  בהתנדבות  כמובן  הנצחה  אתר  עשתה  אשתו  אגב, 

 ילים. חי

 

וצוות  מר אריאל הילדסהיימר: לנושא. הדיון יתקיים בוועדת החינוך  אז העירייה רואה חשיבות רבה 

 ההיגוי הכולל את הגורמים הרלוונטיים לגבש תכנית מתאימה. 

 

 מי בעד לקבל את ההצעה לסדר?  מר חיים ברוידא: 

 

ב וערכי, ואין שאלה בכלל.  יש לי שאלה. אני מנסה להבין, א' נושא מאוד חשו מר ניר קריסטל: 

 אני מנסה להבין רק מה הבקשה מהמועצה.  
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 היא הקריאה הצעת החלטה מסודרת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

אני קראתי גם לפני שבאתי. ואני עדיין שואל, בדרך כלל התוכנית אם ילמדו  מר ניר קריסטל: 

  -נושא א' או ב' לא מגיע למועצה, אלא

 

 למלחמה. ...   : גב' דרורה כהן

 

יש   מר ניר קריסטל:  בסדר.  וזה  מחליט,  החינוך  אגף  ברשותך.  רק  להשלים  לי  תני  רגע,  רגע, 

ועדת חינוך שממליצה, הכול בסדר. השאלה היא את רוצה לתקצב כרגע משהו מעבר לתקציב החינוך  

   -הקיים? אנחנו מכניסים

 

 ניר, זו לא שאלה של תקציב.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

לא, זו לא שאלה של תקציב. זו שאלה ברמה העקרונית, אם נראה לכם שזה    : ה כהןגב' דרור

   -חשוב מספיק שה

 

 בוודאי שזה חשוב, אבל השאלה היא למה המועצה צריכה להצהיר על זה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל ההצעה לסדר היא לפעמים הצעה ערכית עקרונית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כיפאק. על ה מר ניר קריסטל: 

 

 ויש פה אמירה, וזו זכותה, וזה בסדר גמור.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 בסדר, אני שואל שאלה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי, מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

אני רוצה לשאול עוד שאלה באמת. אני מבינה, בואו קצת נוריד את המסכות  גב' רונית ויינטראוב: 

הישיבות האחרונות יש נוהג חדש, שגם הקואליציה מגישה הצעות    והמריחות. אני מבינה שבשלושת

לסדר, בין השאר כמו שהסבירו לי, זה שכדי שבאמת יהיה מקום להצעות לסדר של האופוזיציה, זה  

 גם בסדר. 

 

מי הסביר לך דבר כזה? למה לא הפוך? למה את לא מגישה הצעה לסדר כדי  מר אריאל הילדסהיימר:

 קואליציה? הצעות של ה 4לחסום 

 

  -אני לא גב' רונית ויינטראוב: 

 

טוען   מר אריאל הילדסהיימר: אני  אז  סליחה?  זה  את  קבעת  מאיפה  סליחה.  זה?  את  הבאת  מאיפה 

 הפוך.

 

 למה הוויכוח הוא איתך?   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אתה לא חבר מועצה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתה לא חבר מועצה.   מר ניר קריסטל: 
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 אתה לא מנהל איתי דיון כרגע.  ונית ויינטראוב: גב' ר

 

 -לא, אבל את קובעת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל אתה לא חבר מועצה.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא צריך להיות חבר מועצה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רונית, דנים בנושא, זה נושא רגיש.   : גב' דרורה כהן

 

זהו,   גב' רונית ויינטראוב:  מערכות אז  כל  כמו  כיפור,  יום  שמלחמת  חושבת  אני  זה  בגלל  דווקא 

ישראל, וכל המאבק כאן על עצמאותנו זה נושא יותר מידי חשוב, כדי שאנחנו נכניס את זה. אמר גם  

 ניר, למועצה אנחנו לא נגיד לא באגף החינוך.  

 

 ברור.  מר ניר קריסטל: 

 

 החינוך, זה לא עובד ככה. לא לבתי הספר, לא למערכת  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני אגיד לך מה ראיתי.    : גב' דרורה כהן

 

רוצה החלטה גב' רונית ויינטראוב:  נושא   את  לכל  בכלל  נגבש משהו שמתייחס  בואו  אז  עקרונית? 

  -תכנית

 

 תצביעו נגד בקיצור. אני מעביר, תצביעו נגד.   מר חיים ברוידא: 
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 )מדברים יחד(  

 

 י בעד לקבל את ההצעה של דרורה?  חבר'ה מ מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד? מי נמנע? ההצעה עברה.  מר חיים ברוידא: 

 

 עבר תודה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 
 :הצבעה

  6 –בעד 

 3 -נגד 

  5 –נמנעים 

 לא נכח בהצבעה: אלי אלוש. נכח ולא הצביע: ניר קריסטל. 

 החלטה: 

שנת היובל ייבחנו פרויקטים ללימוד מורשת הקרב    כי במסגרתה ברוב קולות  מועצת העיר החליט

יום   מלחמת  מורשת  להנצחת  העמותה  עם  יחד  שיגובשו  ותכנים  על בסיס מפגשים  המלחמה,  של 

נכי   ארגון  בהשתתפות  שיח  ואירועי  קרב  מורשת  מפגשי  לקיים  יהיה  ניתן  היתר  בין  הכיפורים. 

 צה"ל ואנשי העמותה.  

זה ברמה העירונית. בהתאם  העמותה מת פרויקטים מסוג  לקידום  בקשת לאשר החלטה עקרונית 

להחלטה ייקבע כי צוות בשיתוף הגורמים הרלוונטיים בעיריית רעננה ימסור דיווח לוועדת החינוך 

   חודשים.  3או לוועדה לנפגעי פעולות האיבה בדבר התוכניות שיגובשו תוך 

 
  קריסטלהוגש על ידי ניר  –ל ידי עיריית רעננה ב. הפעלת שאטלים לתחנות הרכבת ע 

   ואיילת ארז סגן.      
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להתייחס   מר חיים ברוידא:  המשפטית  מהיועצת  מבקש  אני  הבאה,  ההצבעה  לפני  אוקיי 

 לחוקיות הגשת הצעה שהעלה חבר המועצה ניר קריסטל בשנת בחירות.  

 

, אני סבורה שעצם העלאת ההצעה כמו שהודעתי לניר גם טלפונית וגם בכתב עו"ד תהילה סובל: 

אפילו לדעתי  בעייתיות.  בה  יש  כמו    מניעות.  הזאת  ובעצם  בחירות  בשנת  שאנחנו  העובדה  לאור 

שמצוין בחוזרי המנכ"ל השונים שחלקם אפילו שלחתי לכם לכולכם בשבוע שעבר. הרשות המקומית 

ולא להתחיל בכל מיני ד וריסון,  על איפוק  גדולים עתירי תקציב  צריכה בשנת בחירות לשמור  ברים 

שהיא הנוכחית,  המועצה  של  דעתה  שיקול  את  כובלים  הדברים  שמטבע  בעבר.  היו    9  בעוד  שלא 

 א לסיומה. ואני חושבת שזה בניגוד ללשון המפורשת של חוזרי מנכ"ל. וחודשים תב

 

 אני רוצה לענות על זה רק.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גם אני.  מר ניר קריסטל: 

 

שאני יודעת, אני לא זוכרת אם זה היה בתחילת הקדנציה הזאת או בקדנציה  נית ויינטראוב: גב' רו

 הקודמת. היו שאטלים לאנשי הייטק מאזור התעשייה לרכבת. 

 

 גם היום יש. להייטק גם היום יש.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

העירייה כן עשתה. זאת    העירייה עשתה, זה לא כל כך הצליח, אני מודה. אבל  גב' רונית ויינטראוב: 

   -אומרת שזה לא משהו שלא היה בעבר. חוץ מזה שאטלים לתושבים

 

שנים האחרונות לא היה דבר כזה. יש שאטלים שהעירייה מעורבת בהם   5-ב מר אריאל הילדסהיימר:
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 של חברת אמדוקס, ביחד עם חברות הייטק, זה לא קשור לעצם ההצעה.  

 

 יה מעורבת בשאטלים? אז העירי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בשאטלים של חברות הייטק, אין שם מימון עירוני.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה צודק.  מר ניר קריסטל: 

 

  -אין שמה משאבים עירוניים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכול נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אני מציע  לאור מה שאמרה היועצת המשפטית מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז איך העירייה מעורבת.   ב' רונית ויינטראוב: ג

 

   -שתתכבד ותסיר את ההצעה, זה נשמע לי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז אני מתכבד להעלות את ההצעה, ואני גם אסביר לכם מדוע.  מר ניר קריסטל: 

 

 בניגוד לעמדת היועצת המשפטית?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ם גם לפקיד הבחירות, ואנחנו נתמודד מול הדברים האלה.  אז אנחנו הולכי מר חיים ברוידא: 
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 נלך לפקיד הבחירות, הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אחרי שהיתרו בפניך בשידור חי בפרוטוקול.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בשידור חי.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לוקח סיכון גדול.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

לוק מר ניר קריסטל:  שכולכם  אני  אשמח  ואני  להקשיב,  גם  תואיל  אם  ועכשיו  סיכון.  ח 

 שנים לא הייתה רלוונטית. אתם יודעים למה? כי לא הייתה רכבת.   5תקשיבו. ההצעה הזאתי לפני 

 

 זה לא טיעון לעניין עבירת בחירות, זה לא טיעון.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה מוכן לתת לי לדבר?   מר ניר קריסטל: 

 

   -סליחה, מחר יכול להביא הילדסהיימר: מר אריאל 

 

 אתה מוכן לתת לי לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

  -רגע אריאל, התפקיד שלך גב' דבי סלוצקי: 

 

 תודה רבה.    מר ניר קריסטל: 

 

 זה להפריע לכל נבחרי ציבור?  גב' דבי סלוצקי: 
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   יש גבול אריאל, תודה.  מר ניר קריסטל: 

 

 להיות?   מה זה צריך גב' דבי סלוצקי: 

 

הייתה    5לפני   מר ניר קריסטל:  לא  לרכבת  ההגעה  וגם  רלוונטית.  הייתה  לא  הרכבת  שנים 

רלוונטית. ואני רוצה להזכיר לכולכם שרק לפני שנה יצאה מדינת ישראל כמו כל העולם מהקורונה.  

בגלל   לרעננה,  השירות  את  סגרה  פעם  שוב  ישראל  רכבת  מהקורונה,  יצאה  שהמדינה  אחרי  וקצת 

ליך החשמול של מסילת השרון. לאחר מכן היו בעיות מבניות ברכבת דרום שסגרו את התחנה שם  תה

 למשך חודשיים.  

 3-4-ולכן גם בשנה שעברה החולפת, רוב הדברים האלה לא היו רלוונטיים. איפה זה נהיה רלוונטי? ב

. למי שבדק את  חודשים אחרונים, רואים עלייה דרמטית בשימוש של תושבי רעננה בשירותי הרכבת

יכולים  אתם  שיטתי  באופן  העיר.  ראש  סגן  הייתי  מאז  עוד  שיטתי,  באופן  זה  אחרי  עוקב  ואני  זה, 

לראות שיש עלייה בשימוש ברכבת. מי שיעבור שם גם מחר בבוקר, מחר שישי אז קצת פחות, מחר  

 חמישי. 

במ שכבר  יראה  בבוקר  מחר  גם  שם  שיעבור  ח  8:30-י  מקום  ואין  מלא  דרך החניון  אין  אחד.  נייה 

על זה שאין דרך להגיע לרכבת.   פניות מתושבים שמתלוננים  וכמה  להגיע, אני מקבל כל שבוע כמה 

ויותר מזה, יש פה בעיה גם של תחבורה ציבורית. שראש העיר בטובו הואיל לא לקדם. ולכן לתושבים  

   -יש כאן בעיה. אז עם כל זה שאנחנו בשנת בחירות

 

 תץ את הנת"צ.  לנ מר חיים ברוידא: 

 

בשנת הבחירות אנחנו, כל פעם אתה יכול להזכיר את זה, זה בסדר. אתה רק   מר ניר קריסטל: 

 מכיר את המחלוקת ביני לבינך בעניין התחבורה הציבורית, שהועלתה גם מול משרד התחבורה.  
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 ודאי, לנתץ את הנת"צ, כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 ביא לך את הנציגים שיוכיחו לך. או שאתה רוצה שאני א מר ניר קריסטל: 

 

 לנתץ את הנת"צ.   מר חיים ברוידא: 

 

  -תניר, אומרת לך פה היועצת המשפטי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שמעתי, ואני מבקש להעלות את ההצעה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -שיחד עם זאת בניגוד לחוות דעת מפורשת מר אריאל הילדסהיימר:

 

  שמעתי כן. מר ניר קריסטל: 

 

   -במועצה, אני מציע לך כמזכיר המועצה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני שמעתי.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אני אומר לך מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני שמעתי ואם יחליט משרד הפנים לפסול, יפסול.   מר ניר קריסטל: 

 

  -לא, אבל מר אריאל הילדסהיימר:
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 להעלות את זה עכשיו.   לא יפסול, אתה לא יכול מר חיים ברוידא: 

 

   -הוא יכול גם להחליט מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני יכול להעלות את ההצעה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל תקרא את חוזר המנכ"ל שהפיצה תהילה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בוא, אני יכול להעלות את ההצעה?  מר ניר קריסטל: 

 

 רת בחירות. יש סנקציות על עבי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 יש סנקציות מאוד מפורשות ניר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תודה שהזהרתם אותי.   מר ניר קריסטל: 

 

   -תסתכל טוב בחוזר מר אריאל הילדסהיימר:

 

   תודה שהזהרתם אותי, אני מעוניין להעלות את זה. ואני מודיע לכם למה. מר ניר קריסטל: 

 

 אפשר להגיד משהו?   כאל רייזמן: מר מי
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 כן בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

כל  מר מיכאל רייזמן:  קודם  אני  אז  האלה.  ההסעות  של  התחבורה,  של  העניין  לעצם  כל  קודם 

הדבר   כן  שגם  חושב  ואני  בחירות.  שנת  שזה  חושבת  שהיא  המשפטית,  היועצת  של  בעמדתה  מצדד 

 אלא גם דברים אחרים.   הזה אסור שיקרה בשנת בחירות. לא רק זה,

 

 אסור שיקרה?    : גב' דרורה כהן

 

 אסור שיקרו בשנת בחירות.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אסור?   : גב' דרורה כהן

 

זה מהטעם האחד. מהטעם השני, אני חושב שאם לא, אם המועצה או מועצת  מר מיכאל רייזמן: 

בכל כמו שהסוגיה הזאת  בזמנו,  הנת"צ  הייתה מבטלת את  לא  ואני  העיר  לפועל.  עולה  הייתה  לא  ל 

חושב שאנחנו במו ידינו גרמנו לכך שתחבורה ציבורית תהיה לא נוחה בעיר רעננה, אבל יחד עם זה  

אני גם חושב שבטח ובטח משלמי המיסים לא צריכים השנה, שהיא שנת בחירות, לשלם עבור הצעה  

 אתנגד.   כזאתי, שאני חושב שהיא יש פה טעם נפגם בהצעה כזאתי, ואני לכן

 

עורכי    2אני אעשה דבר אחד. תהילה, אני הולך לעשות בדיקה דרך אגב על ידי   מר ניר קריסטל: 

 דין. אחד מהם במשרד הפנים, והשני משרד פרטי שאני שוכר. ואני אחזור עם זה למועצה הבאה.  

 

 . 5אני מציע אגב לקרוא את עמוד  מר אריאל הילדסהיימר:
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 לי שאלה ליועצת המשפטית. יש  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תאמין לי שקראתי את חוזר המנכ"ל היטב.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אני רוצה מר חיים ברוידא: 

 

 ... היטב היטב קראתי.   מר ניר קריסטל: 

 

 כתוב, כתוב.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 קראתי.  מר ניר קריסטל: 

 

 ית. רק רגע יש לי שאלה ליועצת המשפט גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני אעשה בדיקה.   מר ניר קריסטל: 

 

  -באותו נושא. תהילה היועצת המשפטית גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כי אסור לנו לגבות כסף, לפי החוק.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני רוצה לשאול את כבודך שאלה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לנו לגבות כסף.  כי אנחנו לא מפעילים תחבורה ציבורית... אסור מר ניר קריסטל: 
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 אני מנסה להבין מה ההבדל בין נושא אחד לשני.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל זה בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 מעולם לא הייתה ברעננה חלוקה של קומפוסטורים ביתיים סבסוד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

   -למה אנחנו מסבסדים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין פה שקל עירוני סליחה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עיריית רעננה תסבסד קומפוסטורים ביתיים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בואו נכיר את הפרטים. אנחנו עושים קנייה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 במחיר מסובסד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אנחנו עושים קנייה מר אריאל הילדסהיימר:

 

מחיר מסובסד מכיוון שהם נותנים בקנייה מרוכזת והמחיר שעולה זה המחיר   חיים ברוידא:  מר

 שאנחנו משלמים.  

 

 שקל עירוני.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 לא, אני מצטערת זה דבר שלא היה וזה משאבים עירוניים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שקל עירוני.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -ברגע ששמת את זה ראוב: גב' רונית ויינט

 

   -התושבים יקנו מר חיים ברוידא: 

 

 תהילה אני יכולה לשמוע תשובה ממך?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא מכירה את הסוגיה, אני צריכה לבדוק את זה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 ני.תעבירי מסודר, אבל אין פה מימון עירוני. אין פה מימון עירו מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

  -אני לפרוטוקול מבקשת בדיקה של זה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי נבדוק את זה.   מר חיים ברוידא: 

 

לא   גב' רונית ויינטראוב:  אני  בכלל,  ואפרופו  בחירות  שנת  אפרופו  לפרוטוקול,  מבקשת  אני  בנוסף 

לפני   עוד  התחילה  הזאת  שהתקלה  חושבת  אני  אפילו,  זה  אם  היא יודעת  הבחירות,  לשנת  שנכנסנו 

אסורה בכל מקרה. לראש העיר יש עמוד פייסבוק אישי. לעיריית רעננה יש קבוצות וואטסאפ. באחת  

מקבוצות הוואטסאפ שמנוהלות על ידי עיריית רעננה ועובדי עיריית רעננה, עולים עדכונים שמובילים 
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 ה לזה.  לדף הפרטי של ראש העיר. אני מבקשת כאן לפרוטוקול גם תשוב

 

 תגידי מה זה הצעה לסדר? אני לא הבנתי. זו הצעה לסדר?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אני מבקשת גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -כדי לשים הצעות לסדר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 דיברת על שנת בחירות, זאת לא הצעה לסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

   -רגע, עכשיו אנחנו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא הצעה לסדר, דיברנו על שנת בחירות. הרמת לנו בוא.  מר ניר קריסטל: 

 

קהל  מר אריאל הילדסהיימר: קבלת  זה  רגע  קהל?  קבלת  זה  עבודה?  ישיבת  זה  מה  הבנתי  לא  אבל 

 עכשיו? אני לא מבין...  

 

   -אנחנו בשנת בחירות ואתה תרשום את הפרוטוקול גב' רונית ויינטראוב: 

 

הימים   דסהיימר:מר אריאל היל  לרשום.  צריך  לא  תמליל,  פה  יש  קהל.  קבלת  לא  זה  מסודר,  תעבירי 

   -שבהם ישבה פה מישהי וסיכמה מה שנראה לה, נגמרו. היום יש תמליל

 

 סליחה?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 לחזור עוד פעם?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה זה היה? מה זה היה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני אחזור עוד פעם, אם לא שמעת טוב. הימים שבהם ישב מישהו וכתב מה   ל הילדסהיימר:מר אריא 

 שהוא רוצה, 

 

   -תקשיב, לא, תעצור שם גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תגידי לו לעצור, את מנהלת את הישיבה?   מר חיים ברוידא: 

 

  -נגמרו. מתחילת הקדנציה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אמור לנהל אותה.   אתה מר ניר קריסטל: 

 

 יש פה תמליל, יש פה תמליל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אתה... שמישהו תמלל במשך שנים וכתב מה שהוא רוצה : אנה פוזמנטירגב' 

 

היום  אני אומר שהיה פרוטוקול לא נאמן למה שנאמר כאן. היום יש תמליל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 יש תמליל.

 

   -רוצה אני רק מר חיים ברוידא: 
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 אתה משמיץ השמצות לא מבוססות.  גב' דבי סלוצקי: 

 

אני רוצה, אתם יכולים להמשיך ולצעוק, אני רוצה לומר דבר אחד. מי שנוסע   מר חיים ברוידא: 

את  קראתי  שאני  להבין  יכול  הציבורית,  התחבורה  נתיב  את  ורואה  השרון  ובהוד  סבא  בכפר  היום 

ע השרון  ובהוד  סבא  בכפר  מראש.  שמה  המפה  אני    2ומדים  ואם  הופכין.  לה  שאין  כאבן  הנתיבים 

   -הייתי מקבל את העמדה של משרד התחבורה, היינו נראים אותו דבר. לכן

 

 -לא, כי אנחנו... באמצע הרחוב גב' דבי סלוצקי: 

 

 אל תפריעי לי.  מר חיים ברוידא: 

 

 פה זה היה בצידי הרחוב, זה היה רק צבע על הכביש.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אותו דבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 ורק בשעות השיא של התנועה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אותו דבר, אותו דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 ובאמת היינו מתקדמים לתחבורה יותר יעילה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -לא, זה לא היה אותו דבר, ואני ישבתי שם בדיונים מר ניר קריסטל: 

 

  -ליון ₪ שהיינו צריכים לקבלמי 110 גב' דבי סלוצקי: 
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   -28עם סגירות של  מר חיים ברוידא: 

 

 אני ישבתי איתך בדיונים, זה לא היה אותו דבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 רחובות.   28עם סגירות לאלתר של  מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪ עיריית רעננה תושבי רעננה הפסידו.   140 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הרוויחו.  : מר חיים ברוידא

 

   -מיליון ₪ 140 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גם תחנת כיבוי שסגרת.   מר ניר קריסטל: 

 

 בשביל משרד התחבורה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הרוויחו.  מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי, אנחנו ממשיכים.   מר חיים ברוידא: 

 

 ושדרוג, ורעננה היום נחנקת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו ממשיכים.   רוידא: מר חיים ב
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 נחנקת מתחבורה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ניר קריסטל ביקש להסיר את ההצעה ולכן לא בוצעה הצבעה. 

 

, על רקע קושי בגיוס כח אדם כמפורט בחומר 70אישור לקליטת תומכי הוראה מעל גיל  .4

 .4/2014המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 

 

גיל   מר חיים ברוידא:  מעל  הוראה  תומכי  לקליטת  בגיוס    70אישור  קושי  רקע  אדם על  כח 

. המנכ"ל אני מבקש  4/2014כמפורט בחומר המצ"ב בזה, ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים לחודש  

 ממך להסביר.  

 

ועל בסיס החומר   4/2014כן, אז בקצרה בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים   מר אריאל הילדסהיימר:

והמל המדובר.  שנשלח,  ההוראה  תומך  של  הקליטה  את  לאשר  מבקשים  אנחנו  שירות.  ועדת  צת 

 שאלות? 

 

 מי בעד? פה אחד.   מר חיים ברוידא: 

 

גיל  החליטה פה אחד לאשר קליטת  מועצת העיר   כח  70תומכי הוראה מעל  בגיוס  על רקע קושי   ,

 .  4/2014אדם כמפורט בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 

 

 . 8/2/2023בהתאם להמלצת ועדת תמיכות מיום  2023אישור תמיכות לשנת  .5
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לסעיף   מר חיים ברוידא:  עובר  לשנת  5אני  תמיכות  אישור  ועדת    2023,  להמלצת  בהתאם 

. ועדת התמיכות התכנסה לפני שבוע, ואישרה פה אחד את המלצות הוועדה  8/2/2023תמיכות מיום  

ד הפנים בהעדר תקציב מאושר כדין, אנו נאלצים לחלק רק  המקצועית לתמיכות. על פי קביעת משר

  -מהתקציב המיועד לתמיכות 50%

 

 כי אתה לא הבאת תקציב לאישור.  גב' דבי סלוצקי: 

 

שנת   מר חיים ברוידא:  בסיס  אני  2022על  החוק.  לקביעת  בהתאם  לעמותות  יינתן  שהתקציב   ,

 אבקש מהגזבר להציג את ההמלצות, יוסי בבקשה.  

 

המלצות הוועדה המקצועית שאושרו בוועדת התמיכות נשלחו אליכם. אנחנו   סי מזרחי: מר יו

  -, כאשר בהעדר תקציב מאושר הביצוע 2022עומדים לחלק את התמיכות לשנת 

 

  -רגע, רגע, רגע, אני מבקשת שלא תגיד בהעדר תקציב מאושר גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -בהעדר מר יוסי מזרחי: 

 

 מאחר וראש העיר לא הביא את התקציב להצבעה. מה זאת אומרת.   ראוב: גב' רונית ויינט

 

 בהעדר תקציב מאושר.   מר יוסי מזרחי: 

 

בהעדר מה, היקום מחק לנו את התקציב? היקום לא הביא תקציב? פטה מה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 פה קרה? למה אין לנו תקציב מאושר. 
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 לא הביאו לאישור.   גב' דבי סלוצקי: 

 

עלה   ' רונית ויינטראוב: גב הוא  מאושר?  לא  או  מאושר  להצבעה  תקציב  עלה  תקציב?  בכלל  יש 

 לאישור. 

 

 אני אגיד מה שאני אגיד, ואת...  מר יוסי מזרחי: 

 

  -כדאי לך גב' רונית ויינטראוב: 

 

אתה תגיד מה שהיא רוצה שאתה תגיד. אתה תגיד מה שהיא רוצה. לא מה   מר חיים גולדמן: 

 אתה אומנם הדרג המקצועי, אתה... אבל אתה תגיד מה שהיא רוצה. שאתה רוצה. 

 

 בהעדר תקציב שהועלה לאישור.  גב' דבי סלוצקי: 

 

מהחלוקה    50%כמו שאמרתי בהעדר תקציב מאושר הביצוע יהיה על בסיס...   מר יוסי מזרחי: 

זה  כפי שאושרה. צריך לזכור החלוקה התבססה על כל העמותות שהגישו את הבקשות שלהם . אם 

לזה עשינו את ההתאמות. הפרק הראשון   עמותות חדשות, או לחילופין עמותות שלא ניגשו, בהתאם

ציבור   מוסדות  של  הפרק  כ  710,000זה  ו  40%-₪.  לשכירות  כפי    60%-מכולה  ההצעה  לשיפוצים. 

הנדרשים   לסכומים  א'  בהתאם  השיפוץ  של  ההוצאות  את  ייחסנו  דנו,  אנחנו  אליכם,  מוגשת  שהיא 

ול היא  -שיפוץ  ההצעה  רואים  שאתם  כפי  אז  זו.  לשנה  הזמינה  ההוצאה  מבחינת  הזמינות  לגבי  ב' 

 לפניכם, אם יש הערות.  

 

 בהתחשב גם בתקרה נכון?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 אני רוצה להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

 ₪.  ₪200,000 +  800,000בהחלט, התקרה היא  מר יוסי מזרחי: 

 

אני אתן לך להתייחס, אבל לפני כן רונית אני מבקש ממך שתחזרי בך. יש פה   : מר חיים ברוידא

ממך  מבקש  אני  ולא,  אליי.  והעבירו  שימוש  שעשו  פעם  שתמצאי  רוצה  ואני  העירייה,  דובר  את 

 התנצלות. תמצאי את זה.  

 

 נראה לי הוגן וראוי רונית.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ה. כל הזמן מוצאים כאלה.  ... נשלח מה הבעי גב' דבי סלוצקי: 

 

 מצוין, אם את תמצאי שעשו העברה אליי, תשלחי לי.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה זאת אומרת זה מוביל לדף שלך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה אתה חושב שסתם אנחנו מדברים?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אפשר להתייחס לתמיכות?  מר ניר קריסטל: 

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אומר פה ישראל אין קבוצה עירונית, צריך להיזהר מר אריאל הילדסהיימר:
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 -הנה בבקשה חיים ברוידא, עשיתי, לחצתי על הלינק גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מאיזו קבוצה?     דובר:

 

 עדכונים ראש העיר, הנה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה עדכונים שלו, זה אישי שלו.    דובר:

 

 אבל סליחה, אתם מנהלים את זה בעירייה.   ויינטראוב: גב' רונית 

 

 -מה פתאום? איזה מנהלים בעירייה. תחזרי בך מר חיים ברוידא: 

 

 רונית באמת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מהדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מנהל, הוא עובד עירייה?   אלנבוגןקובי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ה קשור? מ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה זה קשור אחד לשני?   מר חיים ברוידא: 

 

 מנהל את הקבוצה.  אלנבוגןקובי  גב' רונית ויינטראוב: 
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 זה לא קשור, זה הכול מעורבב.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה הכול מעורבב. אין הפרדה בין הפרטי ובין הציבורי.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אין שום דבר כזה.   מר חיים ברוידא: 

 יחד(  )מדברים 

 

   -עובד עירייה אלנבוגןמנהל, קובי   אלנבוגןקובי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא קבוצה עירונית.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  אלנבוגןמה התפקיד של קובי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין לנו מושג על מה מדובר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כזה. שום דבר כזה.  אני אבדוק, אין שום דבר   מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה, זה בפייסבוק של היום.  גב' דבי סלוצקי: 

 

אני  גב' רונית ויינטראוב:  העיר,  ראש  עדכונים  על  לוחצת  כשאני  העיר,  ראש  וואטסאפ...  קבוצת 

 חברה בקבוצה, אני מתעדכנת בכל מה שראש העיר עושה. 

 

 טוב מאוד. חשוב זה חשוב.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 זה טוב מאוד.   ברוידא: מר חיים 

 

 -וזה מביא אותי בפייסבוק גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 רונית, רונית, את שמת לו...  מר חיים גולדמן: 

 

חיים יש עוד קבוצות שאפשר לצרף אותה שלך? אולי שתתעדכן במידע ותבוא   מר אריאל הילדסהיימר:

 מוכנה, אני חושב שכדאי. 

 

 יוציאו אותך עכשיו רונית.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מה זאת אומרת? זה עדכונים ראש העיר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה פתאום יוציאו אותה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי שולח את ההודעה.     דובר:

 

  -זה המנהל. אז המנהל אלנבוגןקובי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, מי שולח את ההודעות?    דובר:

 

 היא לא קבוצה עירונית באמת. קצת זהירות.   ל הילדסהיימר:מר אריא 
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  -קבוצת פייסבוק עדכונים ראש העיר גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -בשבתו במטה הבחירות או בשבתו כראש אגף אלנבוגןקובי  מר ניר קריסטל: 

 

  -שנים לרעננה 100הנה להתחבר לקבוצת הוואטסאפ שלך,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ראש העיר שלי.   ם ברוידא: מר חיי

 

  -אבל סליחה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא קבוצה עירונית.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זו קבוצה עירונית.   מר ניר קריסטל: 

 

 -מה זאת אומרת, מנהל אותה גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

ב מר חיים ברוידא:  איתך  ונתעמת  האלה  הדברים  את  נבדוק  בסדר אנחנו  אוקיי  הזה,  נושא 

 גמור. 

 

 אם זה לא קבוצה עירונית, אז עוד יותר גרוע. כי הוא עובד עירייה ואסור לו...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 יש לו קבוצה...  מר חיים גולדמן: 
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   -מותר לעובד עירייה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 כן מותר לו, מותר לו, הוא גם בן אדם פרטי.   מר חיים גולדמן: 

 

חבר'ה אני מציע לפני שמדברים על אדם שלא נמצא פה להיזהר. אני לא חושב  ריאל הילדסהיימר:מר א

 שהוא עושה את זה.  

 

 אבל כתוב בפייסבוק.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אוקיי אנחנו ממשיכים.   מר חיים ברוידא: 

 

   לאנשים פה יש להם גם חיים פרטיים, אסור לו לפתוח קבוצת פייסבוק? מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו ממשיכים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה להתייחס לתמיכות.  מר ניר קריסטל: 

 

מותר לעובד עירייה לפתוח קבוצת פייסבוק? מותר לו? כן, יפה. זה מה שהוא   מר חיים גולדמן: 

 עושה. 

 

 אוקיי, מיכאל רצית להתייחס בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 ה קדימה, מיכאל בבקשה. יאלל מר חיים ברוידא: 
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אני חושב שנושא התמיכות הוא נושא מאוד חשוב, ואני רוצה שתושבי העיר   מר מיכאל רייזמן: 

וגם מועצת העיר שתבין שאת האישור שאנחנו נותנים עכשיו לתמיכות, אז כל אותם גופים שנתמכים  

 ם. על ידי עיריית רעננה, לא זכאים לקבל את סכום הכסף שאנחנו מאשרים לה

ורק   לקבל אך  זכאים  עדיין תקציב לשולחן המועצה.    50%הם  הוגש  וזה מכיוון שלא  הזה,  מהכסף 

רק   זה  תקציב,  שאין  מזה  שנפגעים  היחידים  הגופים  המועצה,  לשולחן  תקציב  הוגש  שלא  ומכיוון 

 אותן עמותות נתמכות על ידי עיריית רעננה. אם זה סימפונט רעננה, אם זה בתי כנסת, אם זה בית

   -, אגודות ספורט, תנועות נוער, כל הגופים האלהwhateverהתבשיל או 

 

  זו הזדמנות לאשר את התקציב.   : גב' דרורה כהן

 

 הרעיון מצוין.    גב' שחר גלי:

 

 אז בואו נאשר את התקציב, יאללה תאשרו את התקציב.  מר חיים גולדמן: 

 

 לא הבאתם אותו.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -יש תקציב מאוזן תאשרו אותו. מה הבעיה? למה אתם עושים את זה מר חיים גולדמן: 

 

 אתה מוכן לתת לי לדבר?   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -למה אתם דופקים את כל בית התבשיל. אתה דופק את בית התבשיל מר חיים גולדמן: 
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 אתה מוכן לתת לי לדבר?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 -ורט...אתה דופק את עמותות הספ מר חיים גולדמן: 

 

   -סליחה ראש העיר מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה לא מוכן לאשר את התקציב.  מר חיים גולדמן: 

 

 סליחה, אני יכול להמשיך לדבר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אוקיי חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אני עוד לא סיימתי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בבקשה, בבקשה, בבקשה מיכאל.  מר חיים ברוידא: 

 

לכן אני חושב שמן הראוי, ואני פשוט לא מבין את ההיגיון, איך זה שלעיר לא  מר מיכאל רייזמן: 

רעננה   עיריית  לכך  ואי  העירייה,  של  צפויות  הכנסות  פי  על  מוגש  שתקציב  מבין  ואני  תקציב.  מוגש 

רה,  צריכה לקחת את אותן הכנסות צפויות שיש לה, מכיוון שמועצת העיר לא אישרה את היטל השמי

יותר מחודש,  ולכן לדעתי מאז הישיבה האחרונה שהייתה לפני  אז ההכנסה הזאת היא לא קיימת. 

יוכל להגיע לאישורה של מועצת   מה שהיו צריכים לעשות, זה לשבת להכין תקציב חדש, כדי שהוא 

העיר. תקציב שמבוסס על פי הכנסות שאכן העירייה אמורה לקבל. וכשאנחנו מסתכלים על ההעדר  

פרומיל.    3.5ומשהו מיליון ₪, שמהווים משהו כמו    3קציב שאנחנו מדברים עליו, העדר הכנסה של  הת

   -₪. אני חושב 900,000פרומיל, מתקציב של מעל  3.5שאנחנו נבין מה זה 
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 מיליון ₪.  מר ניר קריסטל: 

 

מסוגל    אני חושב שכל אחד מאיתנו גם בבית הפרטי שלו, וגם בהתנהלות שלו  מר מיכאל רייזמן: 

שהדבר   חושב  אני  הזאתי.  בצורה  שיהיה  לתקציב  להגיע  כדי  דברים,  מיני  כל  של  בצמצום  להתגבר 

השמירה   אגרת  של  הנושא  את  להוריד  התקציב,  את  לקחת  זה  לעשות  צריך  שהיה  ביותר  הפשוט 

הזאתי, לעשות קיצוץ רוחבי בתקציבי העירייה, ולהגיש אותו למועצת העיר. וכך אני חושב שהעסק  

ה מתקיים. נכון לרגע הגופים היחידים שנפגעים, הן כל עמותות שמתוקצבות על ידי העירייה, ואני הי

הכספים  כל  את  עמותות  לאותן  להעניק  מסוגלים  לא  שאנחנו  בזה  גדול  פשע  עושים  שאנחנו  חושב 

 שהם אמורים לקבל.  

בר, לא מובן לי איך  וזה בגלל שראש העיר החליט לא להגיש תקציב למועצת העיר. ואני חושב שזה ד

על   מבוסס  להיות  צריך  תקציב  המועצה.  שולחן  על  תקציב  מונח  לא  שבכלל  מתקיים,  דבר  כזה 

מהמיסים    10%הכנסות, שאנחנו יודעים שהן תהיינה. ואם מחר מדינת ישראל תחליט שהיא מקצצת  

ה תקציב?  פחות מהמיסים, אז לעיריית רעננה לא יהי  10%וטוענת שכל תושב במדינת ישראל ישלם  

יהיה תקציב. מה שיצטרכו לעשות זה לשבת ולראות במה מצטמצמים ואיך גורמים לכך שהתקציב  

 הזה יהיה מאוזן.  

ויכול להיות שמחר מחרתיים כדי שאני אאזן תקציב, אני אחליט שאני אעשה אגרת גינון. למה אגרת 

-שמועצת העיר לא תאשר את המיליון ₪, ומכיוון    10שמירה? אני אחליט על אגרת גינון שיהיה שמה  

מיליון ₪ של אגרת גינון, אז אנחנו נחליט שאין תקציב. זה נראה לי משהו שהוא פשוט לא מובן.    10

   -גוף שהולך לנהל כמעט מיליארד ₪ ללא תכנית עבודה לשנת הכספיםלא מובן לי איך יכול להיות... 

 

 לא, תכנית עבודה יש.    גב' שחר גלי:

 

 סליחה?  מר מיכאל רייזמן: 
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לא    גב' שחר גלי: פשוט  היא  העירייה,  לאתר  הועלתה  תקציב  מקושרת  עבודה  תכנית 

 מקושרת תקציב, כי אין.  

 

 אבל אין, אין תקציב אז אין תכנית עבודה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יש תכנית עבודה, עבדו עליה...   גב' שחר גלי:

 

   -שאנחנוואני חושב שזאתי פשוט שערורייה  מר מיכאל רייזמן: 

 

 שכבר נגמר?   2022רגע, אנחנו לא אמורים לקבל גם עדכון לתקציב של  גב' דבי סלוצקי: 

 

 דבי, דבי, דבי שנייה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה קשור לזה גם.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 דיברנו על זה כן.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 ואני חושב שזה פשוט פשע ופשע גדול.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ?  2022איך לא קיבלנו עד עכשיו עדכון של התקציב  דבי סלוצקי: גב' 

 

אני רק לא מבין, דבי, אני רק לא מבין אם אנחנו נתנו לפי צו הארנונה, אנחנו  מר מיכאל רייזמן: 

, אז אחד  1:12גובים יותר מיסים מתושבי עיריית רעננה, זה אומר שאם אנחנו עובדים לפי תקציב של  
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בות את העודף מיסים האלה. ואם אנחנו גובים את העודף מיסים האלה, אז  משניים, או שאסור לג 

אני שואל שאלה, מה עושים עם הכסף הזה. אני פשוט לא מבין, משהו פה לא מסתדר לי, לא מסתדר  

   -לי. ואם אנחנו

 

 אם יש עודף...  : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -ואם אנחנו נלך מר מיכאל רייזמן: 

 

 אפשר להחזיר צ'ק לכל תושב? אולי  גב' דבי סלוצקי: 

 

וכשאנחנו נגיע לדו"ח הרבעוני אנחנו נוכל גם קצת להבין איזה שהם השלכות  מר מיכאל רייזמן: 

נוספות לפי הדו"ח הרבעוני של הרבעון השלישי, ואולי נתחיל לעשות טיפת שכל לאנשים על דברים  

 נוספים. 

 

 אוקיי תודה רבה מיכאל.   מר חיים ברוידא: 

 

קורא   ל רייזמן: מר מיכא ואני  העירוניות,  לעמותות  התמיכות  את  מאשר  ובטח  בטח  אני  לכן 

ימים נזמן ישיבה שלא    10לראש העיר שמחר בבוקר יוגש לחברי המועצה ספר תקציב מתוקן, ובעוד  

ולהגיש ספר תקציב   ישיבה שלא מן המניין.  מן המניין, מכיוון שישיבה של התקציב היא בלאו הכי 

 יימות, ואני חושב שזה מה שצריך לעשות. לפי הכנסות הק

 

 נבדוק את דבריך המלומדים. כן ניר.  מר חיים ברוידא: 

 

על   מר ניר קריסטל:  ולצוות המקצועי שעבד  טוב, לפני הכול אני רוצה להודות לחברי הוועדה 
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 ארוכה אינטנסיבית קשה ותודה על הכול. אמרתי לכם את  הכנת התמיכות. עשיתם פה עבודה יסודית

עיריית   של  כרגע  תקציב  בהעדר  אמרתם,  שאתם  וכמו  מיכאל,  שאמר  כמו  הוועדה.  בישיבת  גם  זה 

אנחנו  שפירא,  איזי  על  מדברים  אנחנו  שנבין  כדי  בחלקן.  אנושה  היא  בעמותות  הפגיעה  רעננה, 

 מדברים על עמותות שמחלקות מזון לנזקקים.  

 

 תנועות נוער לא?    : גב' דרורה כהן

 

 נחנו מדברים על תנועות נוער שלנו, אנחנו מדברים על מרכז יום לקשיש.  א מר ניר קריסטל: 

 

 אז מה הבעיה לאשר את התקציב? תאשרו אותו וזהו.   : גב' דרורה כהן

 

 רעיון מעולה דרורה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

רעננה   מר ניר קריסטל:  תושבי  כל  על  מדברים  אנחנו  לקשיש,  היום  מרכז  על  מדברים  אנחנו 

להם  120  עד  0מגיל   לחלק  אגב    50%.  דרך  שלהם.  הפעילות  שנת  בתוך  הסתם  מן  כבר  כשחלקם 

התחילה   שלהם  העונה  בקיץ,  תיגמר  שלהם  הפעילות  שנת  כי  אקוטי,  יותר  הרבה  זה  לספורט 

  -בספטמבר. זאת אומרת שאנחנו

 

 מה הפתרון? אנחנו יודעים את הבעיה, הוא הסביר את הבעיה.   : גב' דרורה כהן

 

   -שאנחנו זה אומר יסטל: מר ניר קר

 

 אמרו לך את הפתרון לפני זה.  מר חגי בורשטיין: 
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 אני אגיד לך בדיוק מה הפתרון.  מר ניר קריסטל: 

 

 את לא מקשיבה פשוט.   מר חגי בורשטיין: 

 

 הוא הסביר יפה מיכאל, איך לא הקשבתי?    : גב' דרורה כהן

 

 אני אגיד לך בדיוק מה הפתרון.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא יפה, היא לא שומעת.  חיים גולדמן:  מר

 

  -הפתרון הוא מאוד פשוט. החוק קובע מר ניר קריסטל: 

 

 היא לא שומעת. למה אתה אומר לא מקשיבה.   מר חיים גולדמן: 

 

 למה? היא אמרה שהיא הקשיבה ושהוא הציע פתרון יפה, מה אתה רוצה?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ה על אנשים? יפה לצחוק ככ מר חיים גולדמן: 

 

 אני אשמח שלא תכנסו לי לדברים.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אבל מיכאל אמר והסביר יפה.   : גב' דרורה כהן

 

מקומית   מר ניר קריסטל:  ברשות  שמוסמך  היחיד  שהאדם  מפורש,  מאוד  באופן  קובע  החוק 

  0ר כולה מגיל  להגיש תקציב לאישור, הוא ראש הרשות. במקרה שלנו ראש העירייה. להחזיק את העי
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מה    120עד   לא  זה  המועצה,  לאישור  תקציב  מביא  לא  שהוא  החליט  העירייה  ראש  כי  ערובה,  כבת 

שרעננה ראויה לו. ואני קורא לך לעשות אחת משניים, או להביא תקציב לשולחן המועצה לאישור או  

 להתפטר. 

תקציב. אמר מיכאל דבר    אתה לא יכול להחזיק את כל העיר כבת ערובה שלך, כי לך לא נוח להביא

.  2023מיליון ₪ לשנת    17מאוד נכון, יש תחזית, בתקציב בטיוטה, שמדבר על תוספת של ארנונה של  

שנת   נוסף,  דבר  להגיד  רוצה  ילך?  הזה  הכסף  לאן  תקציב?  בהעדר  בדיוק  איתם  יקרה    2022מה 

אני מקווה שכל    הסתיימה, לא הבאתם עדכון תקציב, ביצעתם דברים בלי שהמועצה אישרה אותם.

ואופוזיציה כאחד, זאת אחריות של כל מי שיושב פה בחדר. אנחנו   החברים פה מבינים, קואליציה 

שאני   מילה  כל  מאחורי  עומד  אני  תקינים.  לא  דברים  פה  וקורים  הזאתי,  העיר  של  הדירקטוריון 

   -אומר, תלכו איתי לאיזה בית משפט שאתם רוצים

 

 , אל תדאג. לא יהיה משפט גב' דבי סלוצקי: 

 

  -קורים פה דברים לא תקינים מר ניר קריסטל: 

 

 הממשלה הנוכחית...   גב' דבי סלוצקי: 

 

זה מינהל לא תקין, לא בוצע כאן עדכון תקציב, כל השינויים שנעשו כאן אני  מר ניר קריסטל: 

שבשנת   לכם  בשנות   2022מזכיר  שאנחנו  מהמדינה,  ארנונה  של  החזרים  קיבלה  רעננה  עיריית 

הקורונה.  ה בשנות  המדינה  להמלצות  בהתאם  מעסקים  ארנונה  גביית  הרי  צמצמנו  אנחנו  קורונה, 

היה לנו עודף כספי בפועל    2022-. מה שאומר שב2022חלק משמעותי מהכסף הזה חזר עכשיו בשנת  

אתם   אם  המועצה.  לשולחן  הגיע  לא  זה  לי?  להגיד  יודע  מישהו  הזה?  הכסף  איפה  התקציב.  לעומת 

   -זה בשקט, תהיו לי בריאים וחזקים ישנים עם
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 גם אני ישן בשקט ניר, אני רוצה לענות לך.   מר חיים ברוידא: 

 

   -רבותיי, אבל ככה מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר ניר, בסדר, ניר אמרת את דברך אני רוצה להסביר לך.  מר חיים ברוידא: 

 

   -ולכן אני אומר לך עוד פעםאבל ככה עיר לא צריכה להתנהל, בטח לא רעננה.  מר ניר קריסטל: 

 

 -אני רוצה לומר לך, אני רוצה מר חיים ברוידא: 

 

 הוא רוצה לענות, הוא רוצה לענות.   : גב' דרורה כהן

 

 או שתביא תקציב או שתתפטר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני רוצה להרגיע אותך, אני רוצה להרגיע אותך.   מר חיים ברוידא: 

 

להרג מר ניר קריסטל:  יכול  רגועאתה  לא  אני  אותי.  לי   יע  תאמין  העיר.  ראש  שאתה  זמן  כל 

 כשאתה ראש העיר אני לא רגוע. 

 

 אני רוצה להרגיע אותך.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה בסדר, יש לך עוד הרבה שנים לא להיות רגוע.   מר חיים גולדמן: 

 

 חודשים.   8.5אני לא רגוע. אל תדאג, יש לו בדיוק  מר ניר קריסטל: 
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אני לא דואג, אבל אני רק רוצה להגיד לך משהו אחד. מה שנקרא אין הגמל  ולדמן: מר חיים ג

 רואה את דבשתו.  

 

 כן.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה תסתכל אחורה אולי תצליח לראות דבשת על עצמך, אני לא בטוח.   מר חיים גולדמן: 

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -שאנחנו עושים, מה שהעירייה עושה כי באותו זמן שאתה מדבר על מה מר חיים גולדמן: 

 

 לא, דיברתי על זה שראש העירייה לא מביא תקציב.  מר ניר קריסטל: 

 

וכן   מר חיים גולדמן:  בהם  ופוגעת  הנוער  ולתנועות  לעמותות  עושה  שהעירייה  מה  סליחה, 

זה? אומר    הלאה. תאמין לי, אתה יודע מה, אני חושב על זה ואני אומר, ריבונו של עולם, מי אומר את

 -את זה בן אדם

 

 תתפטר.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אומר את זה בן אדם שהרים את היד שלו נגד הנגשה לנכים ולזקנים.   מר חיים גולדמן: 

 

 וגם נגד נתיבי אופניים.   מר חיים ברוידא: 
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   -זה מופע מדהים, מופע מדהים של צביעות שאתה מר חיים גולדמן: 

 

 עשות נתיבי אופניים. נזכרת ל מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

איך אתה בכלל מעז לדבר, אתה שהצבעת נגד הנגשה לנכים. אתה הרמת את   מר חיים גולדמן: 

היד שלך נגד הנגשה לנכה. אתה נורמלי? איך אתה בכלל, תסתכל אחורה. אני יודע שאתה לא רואה 

 את הדבשת שלך.  

 

 ק שהעובדות לא מתאימות... העניין אצלכם סובב הכול, ר מר ניר קריסטל: 

 

   -זו בושה וחרפה, אני במקומות הייתי סותם את הפה, לא מדבר בכלל מר חיים גולדמן: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

  -למה? בפרוטוקול ובארכיון מר חיים גולדמן: 

 

 תכף תביאו תב"רים.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה מצולם, אתה מצולם  מר חיים גולדמן: 

 

 הכול בסדר.  ר קריסטל: מר ני

 

אתה  מר חיים גולדמן:  לזקנים.  לנכים,  לנכים,  ציבור  מוסדות  של  הנגשה  נגד  היד  את  מרים 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 15.02.2023ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 50 
 

 הצבעת נגד זה או לא הצבעת נגד זה? שואל אותך.  

 

 מה נאמר לך? מה נאמר? תביאו את כל התוכנית למועצה ונחליט.   מר ניר קריסטל: 

 

או מר חיים גולדמן:  שואל  אני  לי  אדוני,  תספר  אל  אז  לנכים?  הנגשה  נגד  הצבעת  אתה  תך, 

 בעיר הזאתי. ונגד הארת רחובות חשוכים.  שאנחנו פוגעים בעמותות. אתה פגעת בנכים ובזקנים 

 )מדברים יחד(  

 

חזיר   מר חיים גולדמן:  פושט...  אתה  מעז?  אתה  איך  בכלל?  מעז  אתה  איך  מדבר,  בכלל  אתה  איך 

 ואומר אני כשר.  

 

ניר, ניר, לפני שאני מעביר את רשות הדיבור ליוסי, אני רוצה להרגיע אותך,  דא: מר חיים ברוי

   -רעננה תמשיך להתקיים. מי שהיה להתפטר זה האיש שנכנס עם טרקטור בלי רשות, וגרם להרס

 

 עוד פעם אתה ממחזר את השטויות שלך.   מר ניר קריסטל: 

 

  -נה, שחצב לתוך הדשא₪ בפארק רענ 100,000וגרם להרס של  מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה מבלבל את המוח מר ניר קריסטל: 

 

 מטר.   800,000-קילומטר ו מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מבלבל את המוח.   מר ניר קריסטל: 
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 הכול מצולם.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מבלבל את המוח, כי עוד לא למדת שמים ושמש מגדלים דשא.  מר ניר קריסטל: 

 

 ליון קילומטר... יש לי הערה בקשה לתמיכות.  מי גב' דבי סלוצקי: 

 

 פקידות שלו, גם לזה היה היתר אוקיי.   2-ודאי שהיה היתר, היה גם היתר ל מר חיים ברוידא: 

 

 נכון. זה אתה נתת.   מר ניר קריסטל: 

 

 בבקשה יוסי.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, שאני אזכיר לך, זה אתה נתת.  מר ניר קריסטל: 

 

 יוסי בבקשה.   רוידא: מר חיים ב

 

   -אז אני אסקור את ה מר יוסי מזרחי: 

 

 זה אתה נתת.  מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, אני רוצה גם להתייחס שנייה.   גב' שחר גלי:

 

 אפרופו דבשת.   מר ניר קריסטל: 
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 אני רוצה להתייחס לטבלה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 בבקשה כן גלי.   מר חיים ברוידא: 

 

מסכימה  אני    גב' שחר גלי: אני  אבל  אמרו,  שחבריי  הדברים  על  אחזור  לא  אני  רוצה, 

נתון   בעיניי  פה  יש  מספרים.  על  תכלה  רגע  נדבר  בואו  שמסביב.  הדרמה  כל  בלי  ברשותכם  בהחלט. 

מה משרד הפנים לא  -אגרת שמירה נכנס לתקציב אגרת שמירה. אמה  2022מדהים. מצד אחד תקציב  

הגיע לעדכון המועצה. ואיך שהוא הגזבר הסתדר בלי אגרת  אישר לגבות את הכסף, אבל תקציב לא  

לתקציב   מגיעים  אנחנו  עכשיו  אפשר    2023שמירה.  אי  קטע,  איזה  ופתאום  שמירה  אגרת  אותה 

 להעביר תקציב, כי אין אגרת שמירה, מה נעשה? אז אני לא מצליחה להבין פה את הלוגיקה. 

  2023איך זה שאנחנו מחזיקים את כל תקציב  הסתדרנו בלי אגרת שמירה, אז    2022-אם פעם אחת ב

כבן ערובה של הדבר הזה? מגיע לעיריית רעננה, מגיע לעיר הזאת להתנהל על פי מינהל תקין. צריך  

רק   לה  שמגיע  לעמותה  זה  מה  מבינים  לא  כנראה  אתם  תקציב,  פה  איפה    50%להיות  תמיכה. 

שנים. לנהל תזרים של    3.5  לתי עמותההמשכורות של האנשים? איפה תכניות העבודה שלהם? אני ניה

עמותה זה דבר קשה, קשה להסתמך על תרומות, קשה לנהל את זה. ואתם מסתכלים על זה ואתם  

 לא רואים את זה, זה לא מעניין אתכם. ולא הגיע תקציב בכלל לאישור.  

 

 חכי שהוא יקשיב לך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ותו להצטרף לוועדת כספיםאנכון, אני גם הזמנתי   גב' שחר גלי:

 

הנזק   מר חיים ברוידא:  ועל  רעננה,  עיריית  מול  מעלליה  ועל  גבהים  עמותת  על  גם  שמענו  גלי 

  -הכספי שנגרם לנו. אבל בואי
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 -מיליון ₪ 2כמעט  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בואי לא נכנס לזה גלי.   מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪.   2כמעט  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא נכנס לזה גלי, גלי בואי לא נכנס.  מר חיים ברוידא: 

 

אני ממש אשמח להיכנס לזה. אני ממש אשמח שתביא את זה ותדבר על זה.    גב' שחר גלי:

   -אחת ולתמיד איזה נזק לעיר? אתם אנשים נמוכים, איך אתם בכלל מעזים לדבר על עמותה

 

 מיליון ₪.   2מעט בלי מכרז ובלי קול קורא כ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 גלי, גלי עזבי. בואי לא ניגע לדברים האלה, בואי לא ניגע.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה שנייה להגיד לכם משהו.   גב' שחר גלי:

 

 אוקיי תגידי גלי.   מר חיים ברוידא: 

 

 תשקלו את המילים שלכם.   גב' שחר גלי:

 

 אנחנו שוקלים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אל תגידו דברים שאין מאחוריהם שום דבר.    גב' שחר גלי:
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 שוקלים.  מר חיים ברוידא: 

 

יודעת, ותאמינו לי המכתבים    גב' שחר גלי: יודעים לשלוח מכתבים גם אני  כי כמו שאתם 

 שלי יותר כואבים.  

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אש תשקלו את המילים שלכם.   גב' שחר גלי:

 

 לי. בסדר ג מר חיים ברוידא: 

 

 ואל תגידו דברים שאין מאחוריהם שום דבר.    גב' שחר גלי:

 

 אוקיי בסדר. יוסי בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 יש לי הערה בקשר לטבלה מסוימת.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אין בעיה בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

יב, אבל  עמותת תהילה לא הגישה בקשה לתקצ  קודם כל אני לא מבינה למה גב' דבי סלוצקי: 

  -ראיתי

 

 איזו עמותה?  מר אריאל הילדסהיימר:
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₪ לכל   62,300תרבות חינוך וקהילה. זה תקציב זעום    5תהילה בטבלה מספר   גב' דבי סלוצקי: 

על   קטנה  תוספת  איזו  קיבלו  העמותות  שכל  בבירור  לב  שמה  שאני  מה  האלה.  הבולטים  מוסדות 

לי דרום אמריקה, ואני מוצאת לנכון להעיר את  התמיכה של שנה שעברה, חוץ מאשר לעמותה של עו 

 תשומת ליבכם, תודה.  

 

   -אז בואו נסקור את מר יוסי מזרחי: 

 

אני לא מבינה, אין מישהו שיכול היה לוודא שהעמותה הזאת שבטוח צריכה  גב' רונית ויינטראוב: 

יודע, זה בסוף אנשים מתנדבים. זה אנשים מתנדבים. ת מיד היה נהוג  את הכסף, תגיש בזמן. אתה 

 שמתקשרים גם לעמותות, בודקים. מה קרה פה? מישהו יודע לענות?  

 

את  מר חיים ברוידא:  שעשה  זה  הייתי  גם  אני  כי  ממך,  אליה  קרוב  יותר  שאני  עמותה  זו 

 המצעדים בשבילם.  

 

 עכשיו אנחנו לא מדברים על הזה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יר בבקשה. אז תפסיקי. יוסי תסב מר חיים ברוידא: 

 

 אני הייתי במצעד לפני שבכלל...  גב' דבי סלוצקי: 

 

יוסי  מר חיים ברוידא:  סגורים...  המשרד  בתוך  יחיד  דגל  עם  שלכם  המצעד  את  ראיתי  אני 

 בבקשה. 
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 -לא, לא, לא, הייתי שם גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  

 

 בית לעובדות. אלטרנטייש לך בעיה שאתה בונה מציאות  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קדימה אתן מפריעות ליוסי.  מר חיים ברוידא: 

 

 -אתה בונה מציאות אלטרנטיבות לעובדות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתן מפריעות ליוסי, את מפריעה ליוסי.  מר חיים ברוידא: 

 

 ואתה שולח את המצעד אתה יודע לפאתי העיר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ד, טוב מאוד.  טוב מאו  : גב' דרורה כהן

 

 שחלילה לא יגיע לזה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה בכלל מתקיים.    : גב' דרורה כהן

 

אל תתגאה, אין לי שום טענות בעניין הזה, יש לי טענות על דבר אחד, למה לא   גב' רונית ויינטראוב: 

יהם, שולחים דאגו לעמותה הזאת. תמיד דאגנו ותמיד היה, ועמותות שצריכות את זה מתקשרים אל

  -לפני

 

 יש להם גם מקום פה שסידרנו להם...  מר חיים ברוידא: 
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 אתה מבלבל בין הבית הגאה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני ראיתי את ההסבר שלך עם דגל מר חיים ברוידא: 

 

  -די, די, די  : גב' דרורה כהן

 

 עם דגל בתוך המשרד שלך.  מר חיים ברוידא: 

 

 הייתה לי שושנה דגלים.   ראוב: גב' רונית ויינט

 

 , במשרד בסדר. 100%יאללה בבקשה. אה שושנת דגלים  מר חיים ברוידא: 

 

 והיה לנו מצעד שהיה במרכז העיר רעננה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בחניות של המשביר גם היינו.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 . 2012-גם בחניות של המשביר ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יוסי בבקשה.   ם ברוידא: מר חיי

 

 אותנו את מר"צ בטח לא תלמד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יוסי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 
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   -טוב, אני אסקור במהירות את התמיכות מר יוסי מזרחי: 

 

 תסקור בנחת, אני עכשיו מקשיבה לך יוסי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

דיבר מר יוסי מזרחי:  שאמרנו  כמו  אז  יד  יופי,  בית  עמותת  לציין  רק  ציבור.  מוסדות  על  נו 

לבנים הגישה בקשה ולא קיבלה, כי הבקשה שלה הייתה ברמה בסיסית ללא המסמכים. בית כנסת  

ניגשה גם לפרק קהילה,   מוריה לא קיבל, כי הוא ניצל את מלוא התמיכה שלו. ועמותת בינות, היא 

בלה. מעונות, מי שהיה בשעה שעברה הוא זה  פרקים ולכן היא לא קי  2-ולכן היא לא יכולה לגשת ל

שקיבל גם השנה. כנ"ל ילדים מתקשים בית שפירא. טיפול בחולים ובמחלימים, ניגשה עמותה חדשה 

, ועל פי הנוהל רק אחרי 2022איל"ן, היא פועלת רק שנה ראשונה, התחילה את הפעילות שלה בשנת  

ניתן לגשת, ולכן היא לא קיבלה. השאלת ציוד רפואי בדומה לשנה שעברה, רק   שנתיים של פעילות 

עמותות   אותן  כנ"ל,  מזון  חלוקת  וקיבלו.  ניגשו  עמותות  אותן  גם  משפחה  טיפול  שרה.  יד  עמותת 

שנת   שוב  כי  קיבלה,  לא  אחד,  קול  ניתן  שניגשה,  חדשה  עמותה  בקהילה,  באלימות  טיפול  אותם... 

עמותות   בנוער  טיפול  לקבל.  זכאית  ולא  ראשונה  לא  פעילות  תהילה  וקהילה,  בתרבות  שצוינו.  כפי 

הגישה, ואנחנו מפרסמים את התמיכות בקול קורא פומבי כולל הארכה, אבל אנחנו לא מתקשרים 

מאיתנו  קיבלו  לא  התקשרנו,  ולא  חדשות  עמותות  מידה  באותה  כי  תפקידנו.  לא  זה  כי  לעמותות, 

פעילות מהעירייה, מתוקצבים במסגרת  טלפון. בדרכי אבות ניגשו ולא קיבלו, כי הם מקבלים כסף על  

 ואלומה עמותה, שוב פעילות חדשה, לכן היא לא זכאית לתמיכה.   קול קורא. 

 

 מה זה העמותה הזו?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

אלומה, צעירים לשם... תנועות הנוער קיבלו, שוב עיקר ההקצאה פה זה לפי   מר יוסי מזרחי: 

לשנה, ולכן יש את השינויים. אנחנו השתדלנו בעמותות הקטנות לא מספרי חניכים, יש שינוי בין שנה  
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כפי   הספורט  עמותות  לאיגי.  ונכון  קרמבו  של  לכנפיים  נכון  זה  להם.  להעלות  טיפה  ואפילו  לפגוע, 

שאתם רואים יש את החלוקה, היא מורכבת, אנחנו נמצאים בתביעה שהגישה נגדנו עמותת כדורגל  

 נשים. נשים, על מתן עדיפות לספורט 

 

 גברים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ספורט נשים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 השוואה, יוסי... השוואה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, עדיפות הם רוצים.   מר יוסי מזרחי: 

 

אין  מר מיכאל רייזמן:  לא  בכלל.  השוואה  אין  נקרא...  בוא  אין,  השוואה  גם  כל  קודם  אבל 

 העדפה, אין השוואה.  

 

  -בכל מקרה מזרחי:  מר יוסי

 

 כן, נשים יותר טובות בכל דבר.  גב' דבי סלוצקי: 

 

החלוקה כפי שהיא פה היא באה לידי ביטוי, היא בהתאם לקריטריונים, וכפי  מר יוסי מזרחי: 

שאנחנו גם באמצעות המגשר הגענו להסכמות, לקבל גם מה שנקרא... פסק מבית המשפט, והחלוקה 

הבאות   עמותות  בהתאם.  שלו,  היא  הפרק  את  שיש  השלישי,  הגיל  יום  ומרכז  הסימפונט  זה  כמובן 

 . 2023-והסכום... וזו החלוקה ל
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לשנת   מר חיים ברוידא:  תמיכות  אישור  בעד  מי  להצבעה.  מעלה  אני  בהתאם   2023אוקיי, 

 ? פה אחד. 50%בשיעור של  8/2/23להמלצת ועדת תמיכות מיום 

 

העיר   תמיכומועצת  לאשר  אחד  פה  לשנת  החליטה  מיום    2023ת  תמיכות  ועדת  להמלצת  בהתאם 

 . 50%בשיעור של  8/2/2023

 

 על שולחן המועצה.   2022הנחת דו"ח כספי רבעון ג'  .6

 

על שולחן המועצה. אנחנו    2022ג'    . הנחת דו"ח כספי רבעון6אני עובר לסעיף   מר חיים ברוידא: 

של   הכספי  הדו"ח  את  בפניכם  נשלח  2022מניחים  ג',  בבקשה   רבעון  יוסי  מועד,  מבעוד  אליכם 

 תתייחס. 

 

. התקופה הזאתי 2022טוב מדובר על הדו"ח לתקופה של ינואר עד ספטמבר   מר יוסי מזרחי: 

גידול   180,000סיימנו אותה איזון. בעודף של   יש  בייעדי התקציב... בחינוך  ניתן לראות שאנחנו   .₪

מקביל הקצאה  הגיע  גם  מנגד  אבל  החינוך,  עובדי  גידול  בשכר  יש  ברווחה,  כנ"ל  החינוך.  ממשרד  ה 

ונתן הפרשים מיולי   . גם כנגד זה משרד הרווחה העביר  2021בשכר, כתוצאה מהסכם שכר שנחתם. 

כ של  גודל  בסדר  מיוחדים  מענקים  התקבלו  שלמעשה  רואים  אנחנו  חלקו.  יותר    5-את   ₪ מיליון 

י על אובדן ההכנסות, בין היתר של אגרת  ... למעשה פיצו.  2021מהחזוי, שזה מענקי קורונה בגין שנת  

 השמירה. 

 

 ושוב זה חוזר לזה שלא היה עדכון תקציב, זה לפי החוק.  מר ניר קריסטל: 

 

עדים...   מר יוסי מזרחי:  עדיין  אנחנו  גירעונות,  להוצאות.  מתייחס  התקציב  לא...  זה 
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   -מיליון ₪ גירעונות נטו בתב"רים 3והגירעונות הזמניים בתב"רים... 

 

בלי  : אנה פוזמנטירגב'  תחליטו  ושאתם  מהמדינה  שקיבלנו  החזר  לקחת  תקין  זה  יוסי,  סליחה 

האלה?  הכספים  את  לנצל  רלוונטיים  רואים  שאתם  בנושאים  אותנו  לעדכן  בלי  או  המועצה  אישור 

 נראה לי משהו פה לא תקין. 

 

   -בואו אני אעשה טיפה סדר בדבר הזה. שוב, תקציב מר יוסי מזרחי: 

 

 איזה מהירות עדכנו את המנהלים של הקבוצה.   רונית ויינטראוב:  גב'

 

 את עוד בקבוצה תגידי?   מר חיים גולדמן: 

 

 -קבוצותמנהל זה לא היה...  : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד( 

 

להתפתל?  מר מיכאל רייזמן:  לו  מפריעה  את  מה  אותך.  הרגיעה  היא  להתפתל,  התחלת  אתה 

 שיתפתל. 

 

צבועות   : מר יוסי מזרחי הכנסות  לא  הם  ארנונה,  כמו  דינמיות  הם  הקורונה  של  ההכנסות 

ממשרד   כסף  קיבלנו  ארנונה  לגבות  במקום  ארנונה.  תחליף  הם  הקורונה  של  ההכנסות  מהוצאה. 

הפנים, זה בגין ההנחות שנתנו לעסקים. אז כמו שהארנונה אינה צבועה,... הוצאה מסוים, זה הכנסה  

ל יום את כלל הפעילות של העירייה. בין היתר היא שירתה כמובן את כללית שבאה לשרת בסופו ש

  -אגרת השמירה את תחליף לאגרת השמירה. באותה מידה
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 זה המצאה חדשה, זה לא היה לפני זה.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אתה רוצה לשבת במקומי? תשב במקומי.   מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, אני לא רוצה לשבת.   מר חגי בורשטיין: 

 

אז אוקיי, תן לי להגיד. באותה מידה לצורך העניין גם חזינו לדוגמא דיבידנד   ר יוסי מזרחי: מ

המים.   התאגידים מתאגיד  של  האיגוד  אי  עקב  דיבידנדים  מחלק  לא  המים  תאגיד  לכם  כידוע 

 האזוריים. 

 

 אבל זה עבר במועצה אני זוכרת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -נכון, אני אומר מר יוסי מזרחי: 

 

   -ביקשתם אישור מהמועצה איך לחלק, אם להחזיר או זה, אני חושבת שאתם : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -ממש לא. עבר במועצה לא להתאגד, לא דיברנו על מר אריאל הילדסהיימר:

 

להעביר   מר יוסי מזרחי:  אמור  המים  תאגיד  שנה...  שכל  הוצאה  הדיבידנד...  להתאגד.  לא 

ה שיש  מזה  וכתוצאה  בתאגידים לעירייה,  להתאגד  קבע  כשנתיים  לפני  ההסדרים  חוק  או  חלטה 

את  להעניש  כדי  שנקרא  מה  הממשלה  אז  לכך,  מתנגדות  והרשויות  למעשה,  רשות  ואף  אזורים. 

הרשויות עושה... בדיבידנד. אז דוגמא אובדן ההכנסה הזאתי, זה בא לשרת בין היתר. אבל כמו שאני  

 וימת.  אומר, זה לא הכנסות צבועות לפעולה מס
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 יוסי רגע, ביטלו את הדיבידנד?   : גב' דרורה כהן

 

 דברים... שלא קשורים אחד בשני.   2יש תקציב הכנסות ויש תקציב הוצאות.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -עדיין צריך להחליט למי נותנים את זה ואיך מחלקים את זה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אפשר להעיר משהו?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בבקשה מיכאל רוצה להעיר.  ברוידא: מר חיים 

 

 ... זה לא דברים...    גב' שחר גלי:

 

   -אתם לא יכולים להחליט : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אתה מאשר את ההוצאות ביחס להכנסות.    גב' שחר גלי:

 

 לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 מה לא?   גב' שחר גלי:

 

 .  אני מיישר פה הכנסות ואני מאשר הוצאות מר יוסי מזרחי: 

 

 והם צריכים ממש במקרה להתאזן אחד עם השני.    גב' שחר גלי:
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   -אמת. הם בסך הכל מר יוסי מזרחי: 

 

 אז אם נכנס לך עוד כסף?    גב' שחר גלי:

 

חלק   מר יוסי מזרחי:  היא  א'  שהוצאה  מאושר  לא  אבל  להתאזן.  אמורים  הם  הכל  בסך 

 מהכנסה ב', זה לא קיים. כל אחד הוא עצמאי.  

 

 כן מיכאל בבקשה.   ברוידא:  מר חיים

 

 נראה לי משהו לא תקין.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

של   מר מיכאל רייזמן:  הכנסה  עודף  יש  השלישי,  הרבעון  של  הרבעוני  הדו"ח  ₪    25לפי  מיליון 

חודשים. לפני שנתיים כשהיה עדכוני תקציב,    9-חודשים, לא לכל השנה אלא רק ל  9-לתקופה של ה

בדיעבד, אנ הגיעו  מגיע  והם  עדכון תקציב שהוא  פעם אחרונה שאני מאשר  ואמרתי שזאת  י הערתי 

בדיעבד. אז מה עשיתם? החלטת אם ככה לא להגיש בכלל עדכון תקציב. כאשר לעירייה ישנה הכנסה  

ומועצת   העיר,  למועצת  להגיע  צריכה  הזאתי  ההכנסה  מתוכננת,  שהייתה  מההכנסה  גבוהה  שהיא 

כר ששנה שעברה שדיברנו על החזרת ם ההכנסה הזאת. אני גם זוהעיר צריכה להחליט מה עושים ע

מלוות, ואמרתי בואו נחזיר יותר מלוות, אמרת אולי קצת בצדק, הריבית היא אפסית לא כדאי. רק  

 0.7%מה השנה קצת זה התהפך. והעירייה היום משלמת כמה? פריים מינוס כמה יוסי? פריים מינוס  

 כמה? 

 

 . .8%0-0.7% מר יוסי מזרחי: 

 

זה  . אז  0.8%-0.7% מר מיכאל רייזמן:  עיריית רעננה משלמת על  ומשהו ריבית    4%בואו שנבין, 
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שנכון   מוצעת  הייתה  רעננה  עיריית  אם  מהשוטף.  נלקחת  הזאתי  הריבית  שתבינו  שלה.  הכסף  על 

ה  ₪ שהי  400,000מיליון ₪ ולהחזיר. לעשות החזר פירעון. אז היינו נהנים מבערך    10לקחת לדוגמא  

שכאשר   חושב  אני  ולכן  משלמים.  שאנחנו  לריבית  הולך  היה  לא  שהוא  מכיוון  לתקציב,  מתווסף 

היא צריכה לבוא למועצת העיר, ולהגיד למועצת  עיריית רעננה מגיעה למצב שיש לה עודף הכנסות.  

העיר תקשיבו חברי מועצת העיר, בואו נחשוב מה עושים עם זה. האם אנחנו מגדילים את הפעילות, 

אם אנחנו עושים פעילות עודפת על המתוכננת או אנחנו לוקחים את הכסף הזה ומחזירים מלוות,  ה

השוטף,   התקציב  את  לאזן  שנוכל  כדי  הלוואות,  ולקחת  ללכת  קשות  בתקופות  שידענו  כמו  בדיוק 

ולהגיד: חברים אנחנו לוקחים חלק מהעודפים של התקציב השוטף    באותה מידה אנחנו צריכים לבוא

ב המלוות  שעומס  נשכח,  לא  רק  בואו  הלוואות.  איתם  כ  2018-ומחזירים  נכון   190-היה   ,₪ מיליון 

 יוסי? 

 

 מיליון ₪.   170 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון ₪.   250 מיליון ₪. וכמה זה היום? 170מיליון ₪ כמה זה היה?  170 מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיליון ₪.   256 מר ניר קריסטל: 

 

כמו   מר מיכאל רייזמן:  משהו  שלה  המלוות  בעומס  הוסיפה  רעננה  עיריית  ומשהו    70כלומר 

ב שהיו  המלוות  על   ,₪ חושב  2018-מיליון  אני  שצריך,  כמו  כלכלית  מתנהל  שהוא  שגוף  חושב  אני   .

. אני הולך ואני מחזיר את ההלוואות שלי. זה שעודף של כסף הוא אומר סליחה יש לי עודף של כסף

איזה שהיא  היה מקבל  ופתאום  הלוואה מבנק,  לוקח  היה  פרטי מאיתנו. אם  כמו שכל אחד  בדיוק 

ירושה ממישהו, היה לוקח את הכסף הזה, הולך לבנק, אומר להם חבר'ה תודה רבה לכם, בואו קחו 

 בבקשה את הכסף.  
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 אל.  אוקיי בסדר מיכ מר חיים ברוידא: 

 

 לא, זה לא בסדר. זה באחריות שלך, לא של יוסי. זאת אחריות שלך.   מר ניר קריסטל: 

 

 יוסי מקבל הנחיות ממך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -תיקחו את הכסף הזה מר מיכאל רייזמן: 

 

 האחריות היא שלך.   מר ניר קריסטל: 

 

   -רגע שנייה, תנו לי בבקשה. קחו את הכסף מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אני מרגיע אתכם שוב, רעננה תמשיך לצמוח מר חיים ברוידא: 

 

 לא, היא לא תמשיך, אתה הורס אותה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ... ראש העיר, רעננה מסתדרת.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אני יכול להמשיך לדבר?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה אנחנו טבריה?   מר ניר קריסטל: 

 

   -לעלות רעננה מצליחה מר חיים ברוידא: 
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  -אני חושב שאנחנו צריכים לעשות מר מיכאל רייזמן: 

 

   -שביעות רצון גבוהה 82% מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר, אבל זה עדיין...  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד( 

 

 טוב מיכאל סיימת?   מר חיים ברוידא: 

 

לעשות, זה לבוא    לא, עוד לא. ואני חושב שמה שעיריית רעננה צריכה הייתה מר מיכאל רייזמן: 

מיליון ₪, בואו  25למועצת העיר, להגיד למועצת העיר תקשיבו מועצת העיר, יש לנו עודף הכנסות של 

 תגידו לנו בבקשה, בואו ניתן הצעה מה לעשות עם הכסף הזה. 

 

   -טוב מיכאל, אני חושב מר חיים ברוידא: 

 

על דעת עצמ מר מיכאל רייזמן:  ולהחליט  כם, של כל אחד מהאנשים, לא לקחת את הכסף הזה 

   -מה עושים עם הכסף הזה, בדיוק כמו שתקציב

 

   -מיכאל אני מאוד מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, עוד שנייה אחת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, אתה כבר עובר את הזמן, עובר את הזמן.   מר חיים ברוידא: 
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עיר מאשרת אותו, כאן יש  בדיוק כמו שתקציב מוגש למועצת העיר, ומועצת ה  מר מיכאל רייזמן: 

 עודף תקציב, ובעודף התקציב הזה, זה צריך להגיע למועצת העיר, ומועצת העיר צריכה לאשר אותו.  

 

 מיכאל תודה רבה.   מר חיים ברוידא: 

 

של   מר מיכאל רייזמן:  החזר  ועושה  הזה,  הכסף  את  לוקח  הייתי  אני  בי,  תלוי  היה  זה  אם 

 המלוות. 

 

 -בינתיים משמש פה כראש העיר, את ההחלטות אז אני מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 יוסי יענה לך על כל...   מר חיים ברוידא: 

 

 בסופו של דבר אתה צריך ליידע את מועצת העיר שיש עודף תקציב.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אם זה היה חברה פרטית היו מפטרים אותך.   מר חגי בורשטיין: 

 

 פעמיים , קדימה תמשיך. אותך פיטרו  מר חיים ברוידא: 

 

 -תגיד לי אתה ככה גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 מה זה הדבר הזה.    גב' שחר גלי:
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יוסי היה צריך, בכל אופן מה ששאלתי מהתחלה, אם יש עודף אז היה צריך  : אנה פוזמנטירגב' 

 ליידע את המועצה.  

 

 -איפהאז אין שום עודף. אני לא יודע מ מר יוסי מזרחי: 

 

 דקות, תנו לו לענות.   40חבר'ה תנו לו לדבר, אנחנו  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אתה מוכן לא להתערב בכל דבר : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אבל הוא באמצע לענות. אבל את מפריעה לו לדבר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז אתה כשאני מדברת אל...  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 את מפריעה לו לדבר.   ר:מר אריאל הילדסהיימ 

 

 אנחנו נגיע לסעיפים שמדובר על כספים שיש, אז אנחנו נחזור.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

חודשים מתוך שנה. קודם כל   9מדובר פה בדו"ח שהוא על חלק מתקופה, על   מר יוסי מזרחי: 

₪, כי לראייה  מיליון    25ההתייחסות כאן צריכה להיות ברמה השנתית. ואין שום עודף הכנסות של  

   -מיליון ₪, אלא אני מאוזן, וזה 25השורה התחתונה אני לא נמצא בעודף של 

 

 -סליחה, זה לא : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד( 
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 אתה מאוזן בגלל שהוצאת יותר. יש לך עודף הכנסות ועודף הוצאות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

ז מר יוסי מזרחי:  מיליון ₪. תסתכלו על המספרים   25ה  אז אם תיתן לי לענות, גם תבין מה 

וגם    7מיליון ₪ לצורך העניין, מתוך זה רק    25-ותראו ש מיליון ₪ זה הנחות, שמציגים גם הכנסה 

 כהוצאה. 

 

לנו את המאזן של   מר מיכאל רייזמן:  לנו, כשתציג  ואני מבטיח לכולנו פה  2022יוסי אם תציג   ,

יגיע למועצת העיר. ימסמ  2022שמאזן   סו את זה עד לאחר הבחירות הבאות. אף אחד לא  תדעו לא 

 יגיע למועצת העיר בחודש יוני או בחודש יולי שיתפרסם המאזן המבוקר ויציג אותו למועצת העיר.  

 

 טוב, תודה מיכאל.   מר חיים ברוידא: 

 

 מכיוון שהדבר הזה לא יתקיים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 סביר. יוסי אתה רוצה עוד להמשיך לה מר חיים ברוידא: 

 

 למה?   : גב' דרורה כהן

 

ירצו   מר מיכאל רייזמן:  לא  זה.  את  ירצו להראות  לא  זה.  את  להראות  ירצו  שלא  מכיוון  למה? 

 להראות את זה.  

 

 למה? אנחנו עכשיו נהיה במינוס?   : גב' דרורה כהן

 

 לא בגלל שאתם מינוס. אני אמרתי מינוס?   מר מיכאל רייזמן: 
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 לת למה.  אני שוא  : גב' דרורה כהן

 

רק   מר מיכאל רייזמן:  במינוס.  יהיה  לא  העניין  לצורך  מאוזן  יהיה  המאזן   למה,  לך  אגיד  אני 

סעיף ההוצאות יהיה יותר גדול, וגם סעיף ההכנסות יהיה גדול, וזה מצוין. רק מה הבעיה? שלא נתנו  

 לך להחליט בעודף ההכנסה מה לעשות. החליטו בשבילך. 

 

   -שאני הסברתיאז כמו  מר יוסי מזרחי: 

 

 ההכנסה הזה.  החליטו בשבילך מה לעשות עם עודף  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אתה מנסה בכוח לשנות, מסביר לך גזבר העירייה, תאמין לי הוא יושב מר חיים ברוידא: 

 

 תאמין לי שאני דיברתי איתו יותר ממך.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אני יודע מר חיים ברוידא: 

 

אני יודע בדיוק את דעתו, והוא יודע את דעתי. ואנחנו עכשיו מדברים... אין  : מר מיכאל רייזמן

 שום בעיה. 

 

 מיליון ₪, אין יותר מאושר ממני. אבל אין סיכוי.   25אם היינו בעודף  מר יוסי מזרחי: 

 

 למה? אמרו לך לבזבז יותר, ברור.  מר מיכאל רייזמן: 
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 לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 למה, אז למה שמעת... מול ההוצאה.  אז  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תנו לו לדבר, לא תיתנו לו לדבר נמשיך הלאה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

   -מיליון ₪ 7מיליון ₪, אתה רואה גידול הכנסה מול הוצאה. עוד  7... עוד  מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.   25אבל יש עודף הכנסה של  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיליון ₪ גידול בהנחות, מול זה גידול בהוצאה שלנו.   7... תסתכל על...  רחי: מר יוסי מז

 

 מישהו לא תכנן טוב את ההנחות.  מר מיכאל רייזמן: 

 

מיליון ₪ שזה הכנסות ממשרד הפנים משרד הרווחה, שנועדו  8מיליון ₪ או  7 מר יוסי מזרחי: 

בארנונ לעוד...  קרוב  של  גודל  השכר. סדר  הסכמי  את  וכמו  לממן  חודשית,  דו  שהיא  גבייה  זו  כי  ה, 

   -שכידוע לך ספטמבר אוקטובר... בספטמבר

 

  -יוסי עזוב, אנחנו מבינים בדיוק מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, תן לו לענות.    : גב' דרורה כהן

 

 שהיה עודף של כסף.   מר מיכאל רייזמן: 
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 . מיכאל תן לו לענות  : גב' דרורה כהן

 

נ מר יוסי מזרחי:  לא  ברמה  אני  היא  ההסתכלות  אומר,  אני  ולכן  להשלים.  לי  תן  כנס... 

זה   וסוף שנה. בגלל  ולא ברמת חתך. החתכים הנכונים אם רוצים להסתכל זה אמצע שנה  השנתית 

מיליון    170-מיליון ₪, התחלנו ב  250רבעון אמצע הוא בעייתי. בנוסף לכך נכון מצבת ההלוואות הוא  

ע התחלנו  מנגד  לך  להזכיר  אבל  אנחנו    170ם  ₪.  והיום  בתב"רים,  גירעונות   ₪ ₪    30מיליון  מיליון 

   -מיליון ₪ 140-גירעונות בתב"רים. ... קרוב ל

 

   -אנחנו נמצאים עכשיו מר מיכאל רייזמן: 

 

גם  מר יוסי מזרחי:  נבע  יש את הקיטון הזה. הקיטון הזה  לא סתם, אני אומר שוב לא סתם 

רים של תשתיות פיתוח קודמות, וגם כתוצאה מזה שעשינו  חלק מזה... לקחת הלוואות כדי לסגור פע

 תכניות מבוקרות.  

 

שעד   מר מיכאל רייזמן:  יודעים  שנינו  פברואר.  חודש  סוף  לקראת  כמעט  עכשיו  נמצאים  אנחנו 

סוף חודש פברואר צריך להגיע המאזן הלא מבוקר של הרבעון האחרון של השנה. הוא אמור להגיע  

  -חודשיים

 

 בגלל שזה שנתי זה מרץ.   י: מר יוסי מזרח

 

עודף   מר מיכאל רייזמן:  היה  מה  ונראה  במרץ  נשב  אנחנו  בעיה.  אין  בסדר,  יאללה  במרץ 

אם   כסף.  האלה  ההכנסות  בעודף  לקח  שמישהו  ונבין  ההוצאות,  עודף  היה  מה  ונראה  ההכנסות. 

יון ₪ נוספות.  מיל  7-מישהו תכנן איזה שהוא סכום כסף להנחות, ופתאום ההנחות בארנונה גדלו ל
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 מישהו פה לא צריך... את התקציב הזה.  

 

נכון, אפשר להסתכל...   מר יוסי מזרחי:  אז אני חושב שהדבר שהכי מדגיש כמה התכנון הוא 

 ₪ בלבד. פחות מאחוז.  900,000מיליון ₪, חריגה של  160בהוצאות כלליות תקציב של 

 

 יישר כוח יוסי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -יוסי ייזמן: מר מיכאל ר

 

   -זה אומר שהתקציב מר יוסי מזרחי: 

 

 יוסי, אני לא שופט אותך, לפי הדברים הטובים אני לא שופט אותך.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יוסי תודה רבה, מיכאל תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

 .  אני לא שופט את העירייה לפי הדברים הטובים. לפי הדברים הלא טובים מר מיכאל רייזמן: 

 

 .  7אנחנו עוברים לסעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 לא לפי הדברים הטובים, לפי הדברים הלא טובים אני שופט.  מר מיכאל רייזמן: 

 

מיכאל, מיכאל, הוא לא צריך לענות לפי מה שאתה רוצה, הוא ענה בדיוק מה   מר חיים ברוידא: 

 שהוא רוצה לפי הנתונים.  
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 שיענה מה שהוא רוצה.  בסדר אין בעיה,  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -7אישור מינוי, אנחנו בסעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 אחר כך אני אדבר איתך אני אתן לך שיעור.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -7סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

   -אני התחלתי את השיעור  : גב' דרורה כהן

 

ל משרד הפנים אישור מינוי חברות לניהול תיק ההשקעות העירוני בהתאם לחוזר מנכ" .7

 , ופתיחת חשבון בבנק מרכנתיל ולאומי לניהול התיק.2/2020

 

חברות מר חיים ברוידא:  מינוי  לחוזר    אישור  בהתאם  העירוני  ההשקעות  תיק  מנכ"ל  לניהול 

 , ופתיחת חשבון בבנק מרכנתיל ולאומי לניהול התיק. אבקש מיוסי להתייחס.  2/2020משרד הפנים 

 

   -חנוטוב, אנ מר יוסי מזרחי: 

 

 תביאי גם אותו, נעשה שיעור ביחד. תשלמו פחות קצת.  מר מיכאל רייזמן: 

 

יש חוזר מנכ"ל של משרד הפנים שמחייב את הרשויות לפעול בטיפול בעודפי   מר יוסי מזרחי: 

המניות...  שיעור  מה  אג"חים,  מה  במדויק  ומגדיר  אותם...  ולהשקיע  שלהם,  הזמניים  המזומנים 

החוזר העניין  לפחות    לצורך  למנות  העירייה  שעל  ביניהם,    2קובע  יחולקו  והכספים  השקעות,  בתי 
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בתי השקעות שניגשו, אבל בתי השקעות  5-וישקיעו על פי אותו חוזר מנכ"ל. אנחנו פנינו בקול קורא ל

שנתמכות בהשקעה על פי מה שנקרא תיקי חוזר מנכ"ל, שלחנו את זה אליכם עם הניקוד. הדבר הזה  

היתר   בין  מנהל  כלל  עם  וראיון  הניהול  דמי  רשויות...  שם  המנוהלים,  התיקים  מסחר  גם  כמובן 

 ההשקעות. 

 

 תיקים לא הבנתי למה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

קרנות  מר יוסי מזרחי:  מהקרנות,  נובעים  שהם  מזומנים  עודפי  לעירייה  יש  השקעות.  תיקי 

זה   המזומנים.  קרנות  מול...  להחזיר  מחויב  אני  הרי  אמור העירייה.  אני  עודפים  לי  שיש  אומר  לא 

לפרוע הלוואות, אני אמור להחזיק את זה מול הקרנות. המזומנים האלה אמורים להתנהל בתיקים. 

  -רוב הכסף אמור לשבת בפק"מים

 

 תלוי כמה כסף יש יוסי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -נכון, עקב ההתנהלות הטובה שלי מר יוסי מזרחי: 

 

 יישר כוח יוסי.   ר:מר אריאל הילדסהיימ 

 

   -הכול בסדר, השאלה כמה אתה מחויב לשמור גב' רונית ויינטראוב: 

 

אנחנו  מר חיים ברוידא:  בואו  טוב.  יותר  היה  לא  מעולה  רעננה  עיריית  של  שמצבה  חושב  אני 

 נמשיך. 

 

 לא, אי אפשר בצד אחד...  גב' רונית ויינטראוב: 
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 )מדברים יחד(  

 

 ריית רעננה לא היה טוב ממה שאנחנו נמצאים היום. מצבה של עי מר חיים ברוידא: 

 

 להישמע כמו ראש עיריית טבריה.  אתה כבר מתחיל  מר ניר קריסטל: 

 

 ואני חושב שאתם תשמעו את זה, ואתם שומעים את זה.  מר חיים ברוידא: 

 

ית מיליון ₪? שעירי  80מה אנחנו שומעים שהעלית את עומס המלוות בכמעט   גב' רונית ויינטראוב: 

   -רעננה חייבת

 

 לא עומס, זה הריבית.    : גב' דרורה כהן

 

 לא, זה לא ריבית, זה לא ריבית, זה מלוות.   מר ניר קריסטל: 

 

 טוב בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא ריבית.   מר ניר קריסטל: 

 

 תודה לכלכלנית רונית ויינטראוב, אנחנו נמשיך בבקשה. עוברים להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 ברים יחד(  )מד

 

במקביל  מר יוסי מזרחי:  ולפתוח  מטעמנו.  השקעות  כבתי  אותם  למנות  מבקשים  ואנחנו   ...

 חשבונות בנק לניהול התיקים שזה בנק מרכנתיל ובנק לאומי.   2כמובן 
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שום   מר מיכאל רייזמן:  אין  אישי  באופן  ולי  הכוונה.  למה  בדיוק  מבין  אני  אז  לדבר?  יכול  אני 

בתי   את  לאשר  מצ'ינג,  בעיה  משהו  שהוא  באיזה  לבוא  צריך  שזה  להגיד  רוצה  אני  רק  ההשקעות. 

לפחות   תיקח  רעננה  שהיא    5שעיריית  אחרי  ורק  מוקדם,  בפירעון  ההלוואות  את  תחזיר   ,₪ מיליון 

 -תעשה את זה, אני אאשר בתי השקעות. אני חושב שזה מה שצריך להיות

 

 אני מסכימה.    גב' שחר גלי:

 

מיליון ₪ שקיבלנו החזרים    6מיליון ₪? אני אומר אותם    5למה אני אומר לך   מר מיכאל רייזמן: 

 , אני חושב שצריך לקחת את זה ולהחזיר את זה. 2021על 

 

 אני מסכים עם כל מילה.   מר ניר קריסטל: 

 

אני לא נכנס לאיזה שהוא דיוקים כאן וכאן. רק אני אומר אני חושב שעיריית   מר מיכאל רייזמן: 

   -מיליון ₪, תחזיר הלוואה פירעון מוקדם. אחרי שהיא תעשה את זה, אני אאשר 5 רעננה תיקח

 

 אתה זורק מספרים בלי להכיר את המספרים.   מר יוסי מזרחי: 

 

 איזה מספרים?  מר מיכאל רייזמן: 

 

לה   מר יוסי מזרחי:  אין  כי  הלוואות,  להחזיר  התקציב  במסגרת  יכולה  לא  רעננה  עיריית 

 ות.  עודפים להחזר הלווא

 )מדברים יחד( 
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חבר'ה, חבר'ה, בואו נאמר, אני רוצה לומר דבר כזה. מי שמבין פה בכלכלה   מר חיים ברוידא: 

זה יוסי והוא גזבר העירייה והוא לוקח אחריות. זה לא אומר שמיכאל שעצם העובדה שהוא אומר, 

יוסי, זה התפקיד שלו, על זה הוא מקבל שכ יודע יותר טוב. אני סומך על  ר, ואנחנו רואים את  הוא 

 שנה.  20הנתונים הטובים של עיריית רעננה, שלא היו במשך 

 )מדברים יחד(  

 

 עובדתית, עובדתית.   מר חיים ברוידא: 

 

 יוסי צריך לשאול רק אם אתה סומך גם עליך.   מר ניר קריסטל: 

 

 אין לך מה להתעמת איתי, אין לך מה להתעמת איתי.  מר חיים ברוידא: 

 

זה שאלה רטורית, אל תענה, אל תענה שלא תסתבך. אל תענה שלא תסתבך.   טל: מר ניר קריס

 הוא סומך עליך, אני לא בטוח שאתה סומך עליו, אבל אני רק הערתי.  

 

 בערב, זה לא יעשה את זה נכון.   19:00-אתה גם יכול להגיד שהשמש זורחת ו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

את ראש העיר שאלה. מה המדיניות שלך? קודם כל    שנייה, אני רוצה לשאול נית ויינטראוב: גב' רו

האחריות, יוסי יש לו את האחריות שלו, אבל האחריות היא של הדירקטוריון הזה ובראש ובראשונה 

שלך. ואני רוצה לדעת באמת בוא, אנחנו לא כועסים, רק תסביר לי את מדיניות החזרת ההלוואות  

 כי לקחת הלוואות, הלוואות צריך להחזיר. הלוואות נלקחות מסיבה מסוימת וצריך להחזיר.  שלך. 
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   -אני רוצה להסביר לך מר חיים ברוידא: 

 

 אני מקווה שזה היה רק לדיווח.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני רוצה להסביר לך דבר אחד. לא את ולא אני יכולים להגיע לעומק שיושב   מר חיים ברוידא: 

ישראל.  פ במדינת  הטובים  הגזברים  אחד  הוא  לך,  להסביר  רוצה  אני  הגזברים,  אחד  הוא  יוסי.  ה 

  -עדיף

 

 מה הקשר?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מה זה סותר? תפקידו להבין בזה.  מר ניר קריסטל: 

 

מיליון   170חבר'ה אני רוצה להסביר לכם, מה שקיבלנו זה היה קטסטרופה.   מר חיים ברוידא: 

₪-  

 

ב ניר קריסטל: מר  מיליון   256מיליון ₪ והיום    170מיליון ₪, קיבלת    256-אבל אתה בינתיים 

 .₪ 

 

 אתם רוצים לשמוע? קשה לכם לשמוע?  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 פשוט זה לא נכון...   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אנחנו עוברים להצבעה, אנחנו עוברים להצבעה.   מר חיים ברוידא: 
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   -היה משפט ושמו כסף וצקי: גב' דבי סל

 

 קיבלנו זימון לשימוע. חבר'ה מה זה, זה לא צחוק באמת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

כבדות   גב' רונית ויינטראוב:  שאלות  פה  יש  כי  להצבעה,  לעבור  יכולים  לא  אנחנו  צחוק.  לא  זה 

  -משקל. ואל תגיד שקיבלת. קיבלת תקציב שוטף עם עודף קל, וקיבלת עומס מלוות

 

 ודאי איזו שאלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪.   80-נמוך. ו גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -קיבלתי שימוע למשרד הפנים לבוא לשימוע להורדת דירוג האשראי מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה מנסה לעשות מניפולציה גב' רונית ויינטראוב: 

 

ב מר ניר קריסטל:  שהיה  מה  לי,  רלוונ  2018-תגיד  לא  של  כבר  מלוות  בעומס  אנחנו  היום  טי, 

 מיליון ₪. אתה יכול להסביר לי איך אתה פותר את זה?  256

 

את  מר חיים ברוידא:  להביא  לי  תנו  אני  אז  וכשל,  הקודמת  בפעם  ניהל  שלכם  והצד  מאחר 

 -רעננה

 

 בטח כשל, אתה מתערב עד היום...  גב' דבי סלוצקי: 
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 תר למטה. לקחת את כל כולנו עוד יו  מר ניר קריסטל: 

 

 תנו את רעננה לבוא הכי גבוה.  מר חיים ברוידא: 

 

מה להגיד לי שאתה לא מוכן להתעמק, שהגזבר יתעמק? לא, זה התפקיד שלך   גב' רונית ויינטראוב: 

 להתעמק בראש ובראשונה. 

 

 לא, אבל הוא המקצוען.    : גב' דרורה כהן

 

 וואות שלך.  ותענה לי מה מדיניות החזרת ההל גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -קשה לי לקבל מר חיים ברוידא: 

 

 קשה לך לתת לה תשובה פשוטה, מה אתה עושה עם ההלוואות.  מר ניר קריסטל: 

 

 קשה לי לקבל אותך שאת נכשלת בפעם הקודמת שאת היום מטיפה לי מוסר.   מר חיים ברוידא: 

 

 לוואות.  קשה לך לענות על השאלה הפשוטה, מה אתה עושה עם הה מר ניר קריסטל: 

 

  -הייתה פה הגזברית בשם עירית יעל מר חיים ברוידא: 

 

 מה שהיה הוא היה.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 שעזבה את העירייה. אז הכול טוב, אני מרגיע אותך שהכול טוב.  מר חיים ברוידא: 
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 איך הכול טוב. שואלים אותך שאלה.  מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪.   270חוב של אתה חתום על  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה אתה עושה עם ההלוואות?  מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

ההשקעות   מר חיים ברוידא:  תיק  לניהול  תפנית  וחברת  הראל  חברת  מינוי  בעד  מי  חבר'ה 

 י בעד?  ופתיחת חשבון בבנק מרכנתיל ולאומי בניהול התיק, מ העירוני, אל תנהלי לי את הישיבה.

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתה לא רוצה להשקיע את הכסף? זה אחר כך...   : גב' דרורה כהן

 

 מי נמנע?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . אנחנו ממשיכים הלאה.  1מי נמנע? נמנע  מר חיים ברוידא: 

 

לא  : גב' דרורה כהן אומר,  זה  מה  לא    אז  אתם  בהשקעות?  יהיה  לא  הכסף  בכסף?  תשקיע 

 נורמליים. 
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 אני האמת סומך על כל אחד ואחד מכם.   מר יוסי מזרחי: 

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

היא  מר יוסי מזרחי:  כזאתי  והחלטה  הציבור.  עבור  הכסף  של  הערך  על  לשמור  תדעו  בסוף 

 לטמון את הראש בחול.  

 

 לא.  מר ניר קריסטל: 

 

   -בייחוד בסביבה שריבית כפי שהיא היום מזרחי: מר יוסי 

 

 שאתם לא מביאים תקציב.  מר ניר קריסטל: 

 

 שהיא נוגדת את הנחיות משרד הפנים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אין בעיה, בחודש הבא...  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

יב? אריאל ידידי המלומד,  האם הנחיית משרד הפנים גם שלעירייה יהיה תקצ מר ניר קריסטל: 

 ציטטת את משרד הפנים, מה אומר משרד הפנים...  

 

 ... מישהו אל בסדר, אז גם אתה יכול להיות לא בסדר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  
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 אני לא מוכן לאשר לכם חלקי כספים.  מר ניר קריסטל: 

 

   אין שום בעיה, חבר'ה הכול בסדר גמור. מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 8 -נגד 

  1 –נמנע 

 החלטה: 

מינוי חברות לניהול תיק ההשקעות העירוני בהתאם  לאשר  לא  מועצת העיר החליטה ברוב קולות  

 . , ופתיחת חשבון בבנק מרכנתיל ולאומי לניהול התיק2/2020לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 

 

לחוק הרשויות  5בהתאם לסעיף אישור מינוי יו"ר וחברי ועדת ערר לענייני ארנונה  .8

 . 1976 –המקומיות )ערר על קביעת ארנונה כללית( תשל"ו  

 

לסעיף   מר חיים ברוידא:  בהתאם  ארנונה,  לענייני  ערר  חברי  ועדת  יו"ר  מינוי  לחוק    5אישור 

תשל"ו   כללית  ארנונה  קביעת  על  ערר  המקומיות.  המשפטית 1976  –הרשויות  מהיועצת  אבקש   .

 שה.  תהילה לדבר, בבק

 

רעננה עו"ד תהילה סובל:  ו  לעיריית  יו"ר  שכולל  ערר,  ועדת  של  מכהן  אחד  הרכב  חברים.   2-יש 

מנכ"ל   חוזר  והוראות  החוק  להוראות  בהתאם  לכן  להחליפו.  צורך  ויש  רב,  זמן  מכהן  הזה  ההרכב 

ו  יו"ר  בחירת  פומבי של  להליך  יצאנו  הפנים  והוג  2-משרד  פומבי.  הליך  ערר. כמובן  ועדת  דרו  חברי 

תנאי סף לתפקידים. גם גזבר העירייה וגם אני עשינו ראיונות. בדקנו את תנאי הסף, לרבות בדיקת 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 15.02.2023ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 86 
 

אפרת   עו"ד  את  ערר  ועדת  ליו"ר  לאישור  לכם  מביאים  ואנחנו  כמובן,  וראיון  עניינים  ניגוד  העדר 

ה יפורסם  איצקוביץ', כחברים את עו"ד ריקי אדלין ואת רו"ח רון סנדק. כמובן בכפוף לאישורכם ז

 ברשומות, וההרכב יתחיל לפעול. 

 

 היא תושבת העיר סליחה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 חייבים להיות תושבי העיר.  מר יוסי מזרחי: 

 

 תנאי סף, תנאי סף.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש תנאי סף.  עו"ד תהילה סובל: 

 

   -יש איזה שהוא קשר מר מיכאל רייזמן: 

 

 ורת שלה?  כמה המשכ מר חיים גולדמן: 

 

אני שואל שאלה, האם יש איזה שהוא קשר למי מחברי המועצה עם הגברת   מר מיכאל רייזמן: 

 הזאתי או לאחד מבני משפחתה הקרובים?  

 

 עם איזה גברת?   עו"ד תהילה סובל: 

 

 איצקוביץ' שמגישים אותה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 3אה אוקיי, כי דיברתי על  עו"ד תהילה סובל: 
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 -כן, אני שואל האם יש מישהו מחברי המועצה שיש לו איזה שהוא קשר רייזמן:  מר מיכאל

 )מדברים יחד(  

 

  -אני שואל גם אותך. האם יש למישהו מחברי המועצה  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ואם יש למישהו, צריך לצאת החוצה.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אני שואל, אני לא אמרתי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 היא הייתה אומרת את הדברים האלה.  רוידא: מר חיים ב

 

 אני רוצה שאנשים לא יכשלו.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל אם יש למישהו, צריך לצאת החוצה.    מר אלי אלוש:

 

 אז אני אומר את זה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל אין קשר, למישהו יש קשר?  מר חיים ברוידא: 

 

 למי? למי?  מר חיים גולדמן: 

 

 איצקוביץ' זה שם אשכנזי לא?   אלוש:מר אלי 
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   -טוב, אנחנו מביאים, מי בעד מינוי יו"ר מר חיים ברוידא: 

 

 ... קשור עם אחת השמות האלה, לא היהשרגע לא היה משהו  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, של מי רעננה.   גב' איילת  ארז סגן: 

 )מדברים יחד(  

 

 מקבלים משכורת?   מר חיים גולדמן: 

 

 משהו סמלי.  תהילה סובל:  עו"ד

 

 מה זה סמלי?  מר חיים גולדמן: 

 

 ₪ לישיבה.   200 מר יוסי מזרחי: 

 

 כמה?  מר חיים גולדמן: 

 

 ₪ לשעת ישיבה.   200 עו"ד תהילה סובל: 

 

 ₪ לישיבה? כמה ישיבות יש כאלה במהלך השנה?  200 מר חיים גולדמן: 

 

 . 5-4 מר יוסי מזרחי: 

 

אני ניהלתי את הדברים, לא אני קשרתי את הדברים. זה האנשים   חבר'ה לא מר חיים ברוידא: 
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 שעלו לגמר, ואלה האנשים שנבחרו. 

 

 למה שהם ירצו להיות?   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

לסעיף   מר חיים ברוידא:  בהתאם  ארנונה  לענייני  ערר  ועדת  וחברי  יו"ר  מינוי  בעד  לחוק   5מי 

 , מי בעד? 1976 –ארנונה כללית תשל"ו הרשויות המקומיות, ערר על גביית 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני נמנעת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 נמנע. אוקיי.  1מי נגד? מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 עבר בשעה טובה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 :הצבעה

  9 –בעד 

 1 -נגד 

  6 –נמנע 

 החלטה: 

מינוי עו"ד אפרת איצקוביץ כיו"ר ועדת ערר לענייני ת לאשר את  מועצת העיר החליטה ברוב קולו

בהתאם   ארנונה,  לענייני  ערר  ועדת  כחברי  אדלין  ריקי  ועו"ד  סנדק  רון  רו"ח  מינוי  ואת  ארנונה, 

 . 1976לחוק הרשויות המקומיות )ערר על קביעת ארנונה כללית( תשל"ו  5לסעיף 
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 .2022 –ר לרעננה )שימור רחובות( תשפ"ג אישור להארכת הוראת שעה )תיקון( חוק עז .9

 

אוקיי, אישור להארכת הוראת שעה, חוק עזר לרעננה שימור רחובות התשפ"ג  מר חיים ברוידא: 

. אנחנו אישרנו בשנים האחרונות פטור לעסקים מאגרת שולחנות וכיסאות בתקופת הקורונה  2022  –

שההגב אף  ועל  וארוכה,  קשה  תקופה  חוו  העסקים  רבה ולאחריה.  חשיבות  רואה  אני  הוסרו  לות 

זו, כחלק ממכלול של פעולות שמקדמת העירייה לטובת העסקים, מובאת  ועזרה לעסקים בתקופה 

 . ואבקש מתהילה להסביר.  2023הבקשה להאריך את הפטור בשנה, כך שיחול גם ביחס לשנת 

 

אגרת שולחנות מועצת העיר מאשרת את הפטור מ  2020אז באמת החל משנת   עו"ד תהילה סובל: 

בעיר קפה  בבתי  למסעדות  הקורו  ,וכיסאות  הקפה  לאור  ובתי  שהמסעדות  הכלכליים  והקשיים  נה 

גם   לאישור  לעכשיו  נכון  מביאים  אנחנו  מוחלטת,  התאוששות  אין  שעדיין  העובדה  ולאור  נקלעו. 

  -. המשמעות היא 2023שהפטור הזה יחול ביחס לשנת 

 

 .  אני רוצה להתייחס מר מיכאל רייזמן: 

 

 ₪ לשנה.   40,000 עו"ד תהילה סובל: 

 

 כמה?  מר חגי בורשטיין: 

 

  -₪ 40,000 עו"ד תהילה סובל: 

 

 סך הכל, סך הכל.   מר אריאל הילדסהיימר:
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₪ אבל אני חושב   40,000אני רוצה להתייחס לסוגיה הזאתי. אומנם זה רק   מר מיכאל רייזמן: 

  2020ת המשמעות שלה. כשאנחנו החלטנו בשנת  שיש פה איזה שהיא אמירה שאנחנו צריכים להבין א 

לאשר את הנושא הזה של ויתור על גביית ארנונה על כיסאות ושולחנות במרחב הציבורי, זה נבע מזה  

שלאותן מסעדות ולאותם בתי עסק היה אסור להכניס אנשים פנימה לתוך המבנה שלהם. ואז אמרנו, 

אפשרו להם  שאין  מכיוון  עליהם,  נקל  בואו  אפשרות  אוקיי  להם  ניתן  אנשים,  פנימה  להכניס  ת 

להתקיים שיעשו את זה בחוץ. אני לא מוצא שום סיבה שהיום, שאין שום הוראה להמעיט או לצמצם 

   -את האנשים שנמצאים בתוך המקומות הסגורים, אני לא מוצא שום סיבה להצביע על הדבר הזה

 

 הנה אתה הולך עם מסכה.  מר חיים גולדמן: 

 

 יש עדיין אנשים שחוששים, הולכים עם מסכה.   וידא: מר חיים בר

 

 למה אתה הולך עם מסכה?  מר חיים גולדמן: 

 

להדביק  מר מיכאל רייזמן:  רוצה  ולא  מצונן  אני  אותך.  להדביק  רוצה  ולא  מצונן,  שאני  בגלל 

 אותך. 

 

   -כלומר, כלומר מר חיים גולדמן: 

 

   -מר. יש מדינהלא, לא, לא, לא כלומר, אין כלו מר מיכאל רייזמן: 

 

מה זה אין כלומר, אני אגיד מה שאני חושב בכלומר, ואתה תגיד מה שאתה   מר חיים גולדמן: 

 רוצה סליחה.  
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  -מדינת ישראל החליטה על דבר מסוים, אנחנו הבנו את זה מר מיכאל רייזמן: 

 

 לפני שבוע.  מר חיים גולדמן: 

 

האלה מר מיכאל רייזמן:  לגופים  נעזור  אנחנו  הייתה  אמרנו  חבר'ה  להגיד  צריכים  אנחנו  אבל   ,

גם   קורונה, היא נמצאת באיזה שהם חיתולים. אני הבנתי שמחר בכלל הולכים לבטל את המסכות 

   -בבתי חולים. ואנחנו חושבים שבואו ניתן לעסקים

 

   -אבל אמרו שמבחינה כלכלית המצב שלהם  : גב' דרורה כהן

 

 עוד פטור מארנונה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -מצד שני מר חיים גולדמן: 

 

  -רגע, רגע מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא בשביל הקורונה.    : גב' דרורה כהן

 

   -מצד שני, לפני שבוע הייתה החלטת ממשלה מר חיים גולדמן: 

 

   -סליחה, סליחה מר מיכאל רייזמן: 

 

  -הייתה החלטת ממשלה לפני שבוע מר חיים גולדמן: 
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  -סליחה מר מיכאל רייזמן: 

 

 איזה ממשלה?  חגי בורשטיין:  מר

 

 תן לי לגמור לדבר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 שתקנות הקורונה הם בתוקף.  מר חיים גולדמן: 

 

 אתה תיתן לי לגמור לדבר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, בלי קשר לקורונה.    : גב' דרורה כהן

 

  -ואני חושב שכמו התנגדתם מר מיכאל רייזמן: 

 

  -בועלפני ש מר חיים גולדמן: 

 

 תן לי רגע לגמור לדבר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוחלט בהחלטת ממשלה, שתקנות הקורונה בתוקף.   מר חיים גולדמן: 

 

   -חיים תן לי, אני חושב שכמו שאני התנגדתי, וכמו שאנשים פה התנגדו מר מיכאל רייזמן: 

 

 בוטל המסכות.   מר חיים גולדמן: 
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יה אחת אולי. כמו שאני התנגדתי, וכמו שאנשים אחרים  חיים, תקשיב לי שני מר מיכאל רייזמן: 

שנת   של  חלק  אותו  שזה  חושב  אני  בחינם,  לרכבת  תושבים  של  השאטלים  נושא  לכל  כאן  התנגדו 

  -בחירות

 

 לא, אבל זה המשך מיכאל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, זה לא המשך.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ם.  שני 4זה מתקיים  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -זה לא המשך, זה לא המשך. ואני חושב שכל אחד מאיתנו מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא נכון, לא נכון. אבל זה ההבדל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

שיצביע עכשיו ויגיד אני מוכן עכשיו להמשיך את הפטור הזה, שכל אחד יידע   מר מיכאל רייזמן: 

שאנ חושב  ואני  בחירות,  בשנת  זה  את  עושה  וכמו שהוא  זה.  של  המשמעות  את  להבין  צריכים  חנו 

  -שצריכים להתנגד לזה לאותם שאטלים חינם, ככה צריכים לא להקל בנושא הזה

 

 תגיד לי ומה עם התמיכות?  מר חיים גולדמן: 

 

   -הייתה הוראת שעה, הוראת שעה היא הוראת חוק עד תאריך מסוים מר מיכאל רייזמן: 

 

 ותו אפשר להגיד על כל דבר.  מיכאל, אבל א מר חיים גולדמן: 
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 הוק.  -הוראת שעה היא אד מר מיכאל רייזמן: 

 

   -גם על התמיכות מר חיים גולדמן: 

 

 -עד תאריך מסוים מר מיכאל רייזמן: 

 

 גם על כל דבר.   מר חיים גולדמן: 

 

   -... התאריך אנחנו לא יכולים... אלא אם כן אנחנו היינו רואים מצב מר מיכאל רייזמן: 

 

 טוב חבר'ה, טוב מיכאל בסדר.  ים ברוידא: מר חי

 

 אני יכולה לשמוע את חוות הדעת של היועצת המשפטית?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

, כן. אני אגיד שאין מניעות, במיוחד כשהנושא הוא כבר בעצם בשנה הרביעית עו"ד תהילה סובל: 

אז אין מניעה. כמובן שצריכה  פטור בשנה הרביעית, אין מניעה לאשר. הזכרת כאן את שנת הבחירות,

 שהעירייה תוכל לעמוד בזה. ויש חוות דעת כזאת.   להיות חוות דעת של גזבר העירייה שבא ואומר

 

 -אבל אני רוצה להבין, רגע, רגע תהילה, מחר גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 שוחד בחירות זה משהו חדש שנעשה...  מר אריאל הילדסהיימר:
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  -תהילה, עצם העובדה שמחר פג התוקף של כל התקנות ויינטראוב:  גב' רונית

 

 אני לא אלך... עם אנשים... בחירות.  מר מיכאל רייזמן: 

 

אישור  מר חיים ברוידא:  בעד  מי  שיצביע.  נגד  להצביע  שרוצה  מי  נצביע,  אנחנו  חבר'ה,  טוב 

  -הארכת הוראת שעה תיקון

 

   -... יוקר המחייה  : גב' דרורה כהן

 

, מי בעד? מי בעד? מי  2022  –חוק עזר לרעננה דרורה, שימור רחובות תשפ"ג   חיים ברוידא:  מר

 נגד? 

 

לא    : גב' דרורה כהן לבחירות,  קשור  לא  המחיה  יוקר  כלכלית,  להם  קשה  שהעסקים  תזכרו 

 קשור לקורונה.  

 

 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 8-8   דובר:

 

 ? 8-8איזה  מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 7-7 אריאל הילדסהיימר:מר  

 

 חברי קואליציה בכלל.  8אין פה  מר מיכאל רייזמן: 
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 . 7-7זה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בואו נצביע עוד פעם בבקשה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 רגע, רגע, לא נכון. ענבר מה הצבעת?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 תה מוכן לחזור להצבעה אריאל?  בעד? אוקיי, א מר מיכאל רייזמן: 

 

בבקשה אין בעיה. מי בעד הארכת הוראת שעה תיקון חוק עזר לרעננה שימור   מר חיים ברוידא: 

 רחובות? מי נגד? מי נמנע?  

 

 . 7-7 מר חיים גולדמן: 

 

 לא עבר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אז זה לא עובר, בתיקו לא עובר.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 עברה. לא  מר חיים ברוידא: 

 
 לא עברה.  : אנה פוזמנטירגב' 
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עברה,   מר חיים ברוידא:  הרשויות    100%לא  ובין  המדינה  בין  הסכם  אישור  בעיה.  אין 

 המקומיות. 

 
 ₪?   40,000מה עושים עם  מר אריאל הילדסהיימר:

 

יודע מה, אם היית מאפשר כאן במועצת העיר דיאלוג אמיתי, אם היו   גב' רונית ויינטראוב:  אתה 

ולים פה לשאול שאלות בלי לרדוף אחרי הזה שלך, יאללה נצביע, אני מנהל. אם היה אפשר לשאול יכ

 כמו שצריך, אם היה דיון, אז אולי, אולי הדברים היו נתפסים אחרת. פה, תשובות לקבל 

 
 כמה פעמים שאלתם... ואז החלטתם להתנגד. לא, לא, לא, עד פה, עד פה.    גב' מיכל ברם:

 

 יום?   60-אולי את רוצה להקפיא את החקיקה ל לדמן: מר חיים גו

 

כמות הפעמים שאתם שואלים, מקבלים תשובות, ואז בסוף אה לא אני בוחר    גב' מיכל ברם:

 להימנע או להתנגד, די, די. 

 
 ... לאיזה דברים שקורים פה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -כשאני ישבתי מר חיים ברוידא: 

 

   -אם היית מאפשר גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -רוצה להזכיר לך מר חיים ברוידא: 

 

   -מועצת העיר הזאת הייתה בדיוק כמו שצריך גב' רונית ויינטראוב: 
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 אני רוצה להזכיר לך.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 
בקדנציה   מר חיים ברוידא:  הישיבות  ימים.  לי  מזכיר  צעקות.  לשמוע  אפשר  אי  צועקת,  את 

 רבע שעה, עם הרבה שאלות.  הקודמת נמשכו 

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 7 -נגד 

 1 –נמנע 

 יצא במהלך ההצבעה: ניר קריסטל. 

 החלטה: 

ונגד ההצעה, ועל פי הוראות הפקודה, ההצעה   הארכת  לאשר  לאור שוויון בקולות המצביעים בעד 

 נדחית   2022 –הוראת שעה )תיקון( חוק עזר לרעננה )שימור רחובות( תשפ"ג 

 

ור הסכם בין המדינה ובין הרשויות המקומיות בנושא השתתפות המדינה בשיפוי איש .10

 לחוק התכנון והבנייה, בכל הקשור למטרו    197הוועדה המקומית לפי סעיף 

 

  -אישור הסכם בין המדינה מר חיים ברוידא: 

 

 הוא ענייני כשהוא נותן תשובות.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

ין המדינה ובין הרשויות המקומיות בנושא השתתפות המדינה  אישור הסכם ב  מר חיים ברוידא: 
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הוועדה   סעיף  בשיפוי  לפי  מגזבר   197המקומית  אבל  למטרו.  הקשור  בכל  והבנייה,  התכנון  לחוק 

 העירייה להתייחס. יוסי בבקשה. 

 

אופן  מר יוסי מזרחי:  לכל  המתייחסים  חוקים  מספר  נוספו  המטרו  מפרויקט  כחלק  אז  טוב, 

הפיצוי מסעיף  המימון... א הנושא של  זה  בהינתן של תשתיות... סליחה הפקעות.  197חת הסוגיות   ,

ב לפצות  אמורה  הרשות  למעשה  מהנזקים...  וקבע  70%והמדינה    30%-כתוצאה  המטרו  חוק  בא   .

בשיעור   יהיה  הפיצוי  המטרו  ו  10%שבהינתן  העירייה  ידי  עם   90%-על  מיטיב  זה  כלומר  המדינה. 

 העירייה. 

למעשה אנחנו נדרשים לחתום על הסכם ממשלת ישראל, שבו אנחנו באמת מאפשרים את    לצורך כך

הפיצוי העודף המיטיב הזה עם העירייה. בנוסף כמובן בא יחד עם זה צו המטרו, שהוא בא ומחייב  

שנים, כל אחד בהתאם לכמות התחנות שיש בו,    Xאת הרשויות בכל מתחם המטרו להפריש במשך  

 וא גבה. ובהתאם להשבחות שה

מיליון ₪... שנים, כי בתחום הרשות    21  2024-ובמקרה שלנו רעננה אמורה להתחיל להפריש החל מ

שכל רשות    197יהיו התחנות. תיבנה קופה מצד אחד, מצד שני הקופה הזאתי תשרת את הפיצוי סעיף  

זה   שאמרנו  של    10%כמו  פיצוי  עד  מדרגים.  ה  10במספר  את  תממן  העירייה   ₪  10%-מיליארד 

, וכך עולה ועולה עד  2.5%והמדינה    7.5%-מיליארד, העירייה תפצה רק ב  5מאותה קופה. בטווח של  

 מיליארד ₪ המדינה לוקחת את הכול.  20מיליארד, שמעל  20

 

 איזה טווח שנים?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מאיפה העירייה תיקח את הכסף הזה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ח שנים אנחנו מדברים? וזה טועל אי מר מיכאל רייזמן: 
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תראה   מר יוסי מזרחי:  למעשה,  מדברים  זה    197אנחנו  טועה  לא  אני  מיום    3אם  שנים 

שנים. לצורך העניין... אני    3-התוכנית. אז בכל קטע דרך מהרגע שהתוכנית מאושרת, משם נמדדים ה

 מניח שהספירה מתחילה עכשיו. רעננה בשלב יותר מאוחר. 

 

אני לא יודע מי יהיה גזבר העירייה, אני לא יודע מי יהיה ראש העירייה. אני  מן: מר מיכאל רייז

 רק חושב שהדבר הזה שאנחנו צריכים להבין, שזה נגזר מאיזה שהוא תקציב מסוים. 

 

מיליון ₪, לא קשורה לשום תקציב, זה   21רגע, בוא לא נערבב. הקביעה של   מר יוסי מזרחי: 

 קביעה של חוק.  

 

 מאיפה?  ייזמן: מר מיכאל ר

 

 חוק, תקנות.  מר יוסי מזרחי: 

 

 בסדר, נשלם את זה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

יהיה   מר יוסי מזרחי:  העירייה,  מצב  מה  כבר  משנה  לא  נקבעו,  ₪. אנחנו    21התקנות  מיליון 

 .  30%ולא  10%הפיצוי יהיה  עכשיו למעשה מאשרים את ההסכם, שבו

 

 .  971רק על סעיף  מר אריאל הילדסהיימר:

 

על   מר מיכאל רייזמן:  מדובר  הוא  שהצפי  אומר  שאתה  אומר  אני  רק  הבנתי,  אני  רגע,    21רגע, 

  -מיליון ₪
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 לא, לא, לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪ זה השבחה למדינה.  21 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מיליון ₪, לא צפי.  21העירייה תשלם  מר יוסי מזרחי: 

 

 חה למדינה.  השב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מיליון ₪.   21העירייה תצטרך לשלם  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -בטווח של מר מיכאל רייזמן: 

 

 שנים.  10 מר יוסי מזרחי: 

 

  -שנים 3ברגע שנגמר התכנון בטווח של  מר מיכאל רייזמן: 

 

 .  2024-משנה הבאה מיכאל, משנה הבאה. מ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מיליון ₪.   21שנים נעביר לקופה  10למשך  2024-מ ר יוסי מזרחי: מ

 

 מיליון ₪.   7כל שנה  2024-אני אמרתי, מ מר מיכאל רייזמן: 
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 מיליון ₪.   21לא,  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מיליון ₪ משנה הבאה.   21 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מיליון ₪ לשנה?   21 מר מיכאל רייזמן: 

 

 לשנה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הו עוד יותר, רגע.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, רגע, זה לא קשור.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מאיפה העירייה מתכוונת להביא את הכסף הזה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מהיטלי השבחה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מהשבחה, השבחה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 פי המזומנים האלה.  או לחילופין מהקרנות, או מעוד מר יוסי מזרחי: 

 

 -יוסי שנייה אני רוצה להסביר. יוסי, יוסי שנייה אני רוצה מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  
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 אבל אי אפשר לפרוע הלוואות.   מר אלי אלוש:

 

אני רוצה להסביר. אנחנו ראשי הרשויות גם באזור הזה יצאנו נגד ההחלטה  מר חיים ברוידא: 

בחוק ההסדרים, זה עכשיו דבר קבוע, שאנחנו נצטרך להתמודד כל שנה  הזאת. לא עזר לנו, זה עבר  

מיליון ₪. זה אבסורד שעיריית רעננה נותנת כמעט כמו עיריית פתח   21שנים עם תשלום של  10במשך 

תקווה וכמו ראשון לציון, אבל זה המצב וזה המחיר. לא הצלחנו לשנות את רוע הגזרה וזה המצב.  

 בג"צ.   מעבר לזה אנחנו מגישים

 

 גם אם המטרו לא יגיע לרעננה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

  -אבל מה שאני מנסה להגיד  מר מיכאל רייזמן: 

 

 המטרו יגיע לרעננה.   מר חיים ברוידא: 

 

אם התכנון ייעצר ובסוף הוא לא יגיע, אז אנחנו נמנע מזה. אבל כרגע מאחר   מר יוסי מזרחי: 

 נון לא יגיע. שלבים, זה לא שהתכ 2-והתכנון, זה פשוט ב

 

   -אני באמת חושב מר מיכאל רייזמן: 

 

   -שלבים. דרך אגב, זו הסיבה שעכשיו כמו שחיים אמר 2-זה התכנון ל מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪ לשנה.  21תכנון יקר,  גב' דבי סלוצקי: 

 

  -כמו שחיים אמר, הרשויות פה בסביבה אם זה רמת השרון מר יוסי מזרחי: 
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 הולכים גם לבג"ץ.   מר חיים ברוידא: 

 

, עד אשר התכנון לא  2024-פונים לבג"ץ בדרישה להקפיא כרגע את התשלום מ מר יוסי מזרחי: 

 יגיע לפה, או עד שלא נראה תכנון באוויר.  

 

 גם רעננה מצטרפת לבג"ץ?  גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אם יהיה בג"ץ.   גב' דבי סלוצקי: 

 

וכדי   אבל מר מיכאל רייזמן:  בחשבון.  זה  את  לקחת  צריך  נכונה,  בצורה  עצמו  את  שמתכנן  גוף 

ב לאזרחים  שניתן  בשירותים  נפילה  שהיא  איזה  תהיה  קצת...  2024-שלא  להשאיר  צריכים  היינו   ,

 . 2023, 2022בשנת 

 

 ... בתי השקעות, למה אמרתי...  מר יוסי מזרחי: 

 

בשביל    2022-. למה לא שמרנו כסף ב2022-לא, אבל למה בזבזנו את הכסף ב מר מיכאל רייזמן: 

 זה. 

 

 למה אמרתי שאתם לא יודעים את המספרים?   מר יוסי מזרחי: 

 

 בשביל זה?  2022-למה לא שמרנו כסף ב מר מיכאל רייזמן: 
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  -מהסיבות האלה, כי אני רואה מר יוסי מזרחי: 

 

 יכולנו לשמור כסף קצת בצד לדבר הזה.  2022-אבל ב מר מיכאל רייזמן: 

 

 נערכים לזה, הכול בסדר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 היה עודף הוצאות אמרת.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 איזה עודף הוצאות?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 היה עודף הוצאות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתם שומעים מה שאתם רוצים.  מר לורן משה עייאש: 

 

 עד אישור ההסכם?  אוקיי חבר'ה מי בעד? מי ב  מר חיים ברוידא: 

 

רגע, מעבר להגדלת אחוז ההשתתפות של המדינה כמו שציין יוסי, עוד תועלת   עו"ד תהילה סובל: 

התביעות  כל  של  הניהול  את  עצמה  על  תיקח  שהמדינה  בעצם  זה  הזה,  להסכם  גדולה  מאוד  מאוד 

   -האלה. כי עכשיו זה כרגע בידי הוועדה המקומית. וזה משהו שהוא מאוד

 

 מה זה תביעות?   ורשטיין: מר חגי ב

 

 .  197-תביעות של ה עו"ד תהילה סובל: 
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 זה כן, זה ברור, זה ברור.   מר מיכאל רייזמן: 

 

וזה משהו גם מאוד מאוד, פלוס מאוד רציני. אם שמתם לב בדברי ההסבר של  עו"ד תהילה סובל: 

שתער חקיקה  הליכי  לקדם  מבקשת  בעצם  המדינה  ארנונה.  לגבי  סוגיה  יש  הארנונה ההסכם,  יף 

לשטחים של התחנה, למעט אני חוזרת, למעט השטחים המסחריים שם, יהיה בתעריף אחיד וקבוע  

 ₪ למ"ר.   51של 

אז ההסכם,  על  חותמת  במליאה  המקומית  והוועדה  העירייה  חותמת,  שהעירייה  בעצם   ברגע  היא 

   -ים להיותמקבלת על עצמה שהתעריף הזה ייכנס לצו הארנונה שלה. אז זה מה שאנחנו צריכ

 

 מה המשמעות של ההצבעה שלנו, אם זה החלטה של מדינה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אנחנו מצביעים היום על עו"ד תהילה סובל: 

 

יהיו תביעות עתידיות נגד המטרו.   197שנייה חבר'ה, זה מה זה פשוט. סעיף   מר אריאל הילדסהיימר:

הרשות. באה עכשיו המדינה ואומרת    30%ה  המדינ  70%.  70-30, סליחה  90-10אמר חוק ההסדרים  

הרשות. זו אחלה בשורה, זו    10%-המדינה ו  90%,  90-10נטיב עם הרשויות עם האזרחים, וזה יהיה  

 אחלה בשורה.  

 

  -ברמה של sayהבנתי את זה. השאלה האם יש לנו בכלל  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בוודאי.  עו"ד תהילה סובל: 
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 שאלה, מה זאת אומרת.  ודאי איזו מר חיים ברוידא: 

 

 רק רשות שתאמץ את זה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 .  90%ולא  70%זה יהיה  עו"ד תהילה סובל: 

 

 יש לך כסף על המדף, לקחת אותו, זה כל הסיפור.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

כן   מר מיכאל רייזמן:  לי  הsayיש   ,-say    לאותו נכנס  אני  זה,  את  מאשר  אני  שאם  אומר  שלי 

  -סדר. אם אני לא מאשר את זה, אני לוקח על עצמי את כל התביעות שיכולות לבואה

 

 מיכאל.   30-70. אתה נשאר על 30-70זה נשאר  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אם אני לא מאשר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   לטובת הרשות. 10-90. אם אתה מאמץ, זה יהיה  30-70נכון. הדיפולט זה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי הבנתי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני רוצה רק להגיד לכם דבר אחד.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

זאת  מר ניר קריסטל:  מה  לרקה.  אקדח  של  סוג  הוא  הזה  ההסכם  ככה.  לכם  להגיד  רצית 
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וג. עיריית רעננה תספ 30%, 70-30. הדיפולט זה 70-30רים לנו, תראו הדיפולט זה אומרת? באים ואומ

. רק משתנה אחד פה בכל הסיפור לא יושב על השולחן, וזה  10%היה ותחתמו על ההסכם, תספגו רק  

ובתוואי   קמצ'טקה,  ועד  מפה  תביעות  לנו  יהיו  מסוים  בתוואי  אומרת?  זאת  מה  התוואי.  יהיה  מה 

 מהתביעות.   1/1,000,000או  1/100, 1/10מסוים יהיו 

 

 ה סופית על התוואי. עוד אין החלט מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אי אפשר לדעת מה יהיה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

הסכם,  מר ניר קריסטל:  ולאשר  לבוא  היום  נדרשים  אנחנו  כאשר  אומר...  אני  ולכן  יודע.  אני 

 לא צריך להיות, גם לא צריך לגמור בית ספר בשביל להבין, נכון.   10%לבין  30%שברור כאילו בין 

 

 שואלים אותנו, נכון.  אבל לא  : גב' דרורה כהן

 

 שואלים, את עכשיו מאשרת את ההסכם.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 זה בדיוק מה שאני אומר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו צריכים לאשר את ההסכם, זה בידיים שלנו.   גב' ענבר הוכברג: 

 

-ולא את ה  10%-זה מה שאני אומר, שכאן הבעיה. אנחנו ברור שנבחר את ה מר ניר קריסטל: 

ב30% להישאר  בשביל  אהבל  להיות  צריך  ל  30%-.  אפשרות  לך  לא  10%-כשיש  אנחנו  כאשר  אבל   .

 -יודעים מה המשמעות של התוואי, ועד כמה תביעות יהיו לנו, אנחנו לא יודעים 
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 אבל זה לא קשור.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 .  10-90-היה התוואי, אתה עובר ל. מה שלא יany wayזה תביעות עתידיות  מר אריאל הילדסהיימר:

 

יודע. אבל אני טוען רק דבר אחד, שאנחנו בשלב הזה וזה העניין, אנחנו  מר ניר קריסטל:  אני 

 צריכים לדרוש מהמדינה, שכל הסיפור הזה יהיה כרוך אחד בשני. למה?  

 

 באיזה כלל?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 קביעת ההסכם.  זה בדיוק, לא, זה קביעת התוואי ו מר ניר קריסטל: 

 

 בכלל.  sayניר בוא אני אתן לך, אין לך שום  מר מיכאל רייזמן: 

 

 . sayאני יודע שאין לי  מר ניר קריסטל: 

 

 בתוואי.  sayלאף אחד מאיתנו אין שום  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אם יהיו תביעות מהתושבים, זה כלפי העירייה או כלפי המטרו המדינה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אבל בכל מקרה זה אחוז יותר גבוה.  נבר הוכברג: גב' ע

 

 -אני יודע. אבל אני אומר עוד פעם, אנחנו צריכים מר ניר קריסטל: 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 15.02.2023ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 111 
 

 

זאת   מר חיים ברוידא:  ההחלטה  בתוואי,...  בנו  מתחשב  לא  אחד  אף  בכלל.  בך  מתחשב  מי 

לבין הרשויות ההחלטה. אוקיי חבר'ה, אנחנו עוברים להצבעה, מי בעד אישור ההסכם בין המדינה  

 המקומיות? 

 )מדברים יחד(  

 

 אני רוצה להגיב לזה?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אז בואי תגידי את הדברים.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 להם יש אינטרס כמו שלך יש אינטרס.  מר ניר קריסטל: 

 

לתבוע מר אריאל הילדסהיימר: יכול  מהתוכנית,  נפגע  עצמו  את  שרואה  אדם  כל  סעיף    אנה  .  197לפי 

  -המדינה

 

  -את מי? את המדינה או את : אנה פוזמנטירגב' 

 

 את הרשות, את הרשות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 את הוועדה המקומית.   עו"ד תהילה סובל: 

 

על הרשות. באה עכשיו המדינה    30%על המדינה,    70%,  30-70עד היום היה   מר אריאל הילדסהיימר:

 על הרשות.  10%על המדינה  90%זה ונעשה ואומרת בואו נתקן את 
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 היה עדיף שיפוי מלא כן.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 זה כסף על המדף.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

התהליך   מר חיים ברוידא:  את  שינתה  דבר  של  בסופו  והמדינה  זה,  את  דרש  המקומי  השלטון 

 הצבעה.  . חבר'ה אני עובר ל70-30ולא  90-10הזה, ואכן אנחנו מדברים על 

 

מיליארד של פיצויים שמבקשים מעיריית   20המשמעות של הדבר זה שאם יש   גב' דבי סלוצקי: 

 מיליארד ₪.  2מיליארד ₪. את מבינה מה זה  2, 10%רעננה, אנחנו צריכים לממן 

 

 . 30%. במקום לשלם 30%במקום לשלם  מר אריאל הילדסהיימר:

 

להצב מר חיים ברוידא:  עובר  אני  חבר'ה  ובין  טוב  המדינה  בין  ההסכם  אישור  בעד  מי  עה. 

סעיף   לפי  המקומית  הוועדה  בשיפוי  המדינה  השתתפות  בנושא  המקומיות,  לחוק    197הרשויות 

 התכנון והבנייה בכל הקשור למטרו, מי בעד?  

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני רוצה לשאול שאלה.   גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  

 

 היא שאלה כבר הרבה שאלות.  דא: מר חיים ברוי
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 סליחה...  גב' דבי סלוצקי: 

 

 סליחה, סליחה, הלו, הלו, אנחנו לא בשוק.   מר לורן משה עייאש: 

 

 רציתי לשאול שאלה בסך הכל.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אי אפשר ככה.   מר לורן משה עייאש: 

 

 למה זה לא במודע.   גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  

 

... עם עליות של המחירים של הדיור, למה זה לא... לפי מעבר הדיור? את זה  צקי: גב' דבי סלו

 אי אפשר... 

 

 אני יכול להגיד לך דבר אחד, ההחלטות מתקבלות בדרג הארצי.  מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע תנו לדבר, למה אתם מדברים : אנה פוזמנטירגב' 

 

 שנייה רגע, רגע.   מר חיים ברוידא: 

 

 הנושא חשוב, אי אפשר...   : נטיראנה פוזמגב' 

 

הדברים   מר חיים ברוידא:  על  שליטה  לנו  ואין  אצלנו,  ולא  הארצי  בדרג  מתקבלות  ההחלטות 

  -האלה. אנחנו יכולים לעשות שרירים
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 ואנחנו יכולים להעיר הערות לבקש למשל שיהיה ממודד לפי... הדיור.   גב' דבי סלוצקי: 

 

המקומי על הרגליים האחוריות עם כל הסיפור. זה השינוי   אנחנו כל השלטון מר חיים ברוידא: 

  -שעשו

 

  -אז למה להצביע, למה לא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא לאשר?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ... את ההליכים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איזה הליכים?   מר חיים ברוידא: 

 

 .  197א על הסעיף מיליון ₪, ל 21הולכים לבג"ץ על  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש סד של זמנים להצבעה הזאתי?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 מה הסד? מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 1.5.23עד  עו"ד תהילה סובל: 
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  -. אני מציע לדחות את זה1.5.23-עד ה מר מיכאל רייזמן: 

 

 ומה יקרה?  עו"ד תהילה סובל: 

 

 למה.   אני אגיד לך מר מיכאל רייזמן: 

 

 נעשה כמה בירורים.   מר ניר קריסטל: 

 

 יעשו אולי בירורים אנשים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נעשה כמה בירורים.   מר ניר קריסטל: 

 

 -אולי המדינה תחליט משהו אחר. אולי השלטון המקומי יגיע מר מיכאל רייזמן: 

 

  -... לא תקבע שההסכם הזה ישתנה, זה נראה לי קצת עו"ד תהילה סובל: 

 

 -אבל למה אני צריך היום מר מיכאל רייזמן: 

 

 אופטימי.  עו"ד תהילה סובל: 

 

למה אני צריך היום בחודש פברואר להצביע על משהו שאני צריך לתת תשובה  מר מיכאל רייזמן: 

 בחודש מאי. בואו נחכה עד אמצע אפריל.  

 

   -צריכים לתתהמועד הזה הוארך. היינו כבר  עו"ד תהילה סובל: 
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 , חג הפועלים. 1/5/23-, בואו נחכה ל1/5/23-אבל אם נתנו לנו עד ה אל רייזמן: מר מיכ

 

 -חברים אל תכניסו את העירייה למצב מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אנחנו מכניסים את העירייה למצב, אתה לא הבאת...  מר ניר קריסטל: 

 

 מי שלא הצביע לא ישלם.  אולי יחליטו פתאום מי שכבר הצביע ישלם ו מר מיכאל רייזמן: 

 

   -חברים אל תכניסו מר חיים ברוידא: 

 

 לא יודע מה... זו מדינה משוגעת.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בממשלה הזאת נראה לך שזה מה...  גב' ענבר הוכברג: 

 

 מדינה משוגעת השתגעו לגמרי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אם יהיה שינוי, יהיה שינוי.  מר חיים ברוידא: 

 

 מי שהצביע ישלם, מי שלא הצביע לא ישלם. אולי זה מה שיגידו.  ל רייזמן: מר מיכא

 

לדלג   מר ניר קריסטל:  התכוון  שהוא  מועצה  ישיבת  לקיים  אותו  מכריח  אתה  מבין  לא  אתה 

 עליה. 
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 אולי, אולי, אולי זה מה שיקרה, אנחנו לא יודעים.   מר מיכאל רייזמן: 

 

להעיר מר חיים ברוידא:  רוצה  אני  הזה.    חברים  הדבר  עם  נשחק  לא  בואו  ליבכם,  תשומת  את 

 מדובר פה בעניין של מיליונים. 

 

 בסדר, אנחנו לא...   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, לא, זה למיליארדים.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 מיליארדים.  מר חיים ברוידא: 

 

 טעית מיליארדים.   גב' דבי סלוצקי: 

 

  -אז אני אומר בואו נצביע אז בסדר גמור, מיליארדים. מר חיים ברוידא: 

 

 צודקת.  מר חיים גולדמן: 

 

אם יהיה שינוי אז יביאו את השינוי לכאן, אנחנו לא יכולים לשחק על הדבר   מר חיים ברוידא: 

 הזה. 

 

 לא יקרה שום דבר...   עו"ד תהילה סובל: 

 

 את לא יודעת תהילה, מאיפה את יודעת?   מר מיכאל רייזמן: 
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 דבר לא יקרה.  שום  עו"ד תהילה סובל: 

 

 תהילה את לא יודעת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא יהיה למי... לא יהיה למי לתבוע.  גב' דבי סלוצקי: 

 

תהילה, תחליט מחר מירי רגב שאין, כמו שהיא החליטה אין... היא תחליט  מר מיכאל רייזמן: 

ישלם לא  הצביע  שלא  ומי  ישלם  כן  שהצביע  מי  להצביע.  צריכים  אנחנו  מה  זה  שאין,  יודע,  מי   .

 מטורללים. אני לא יודע...  

 

   -חבר'ה תצביעו נגד, תצביעו נגד. אם אתם רוצים מר חיים ברוידא: 

 

  -לא, לא, לא, אנחנו לא מצביעים נגד. אנחנו לא רוצים מר מיכאל רייזמן: 

 

 תצביעו נגד. כל אחד יעשה על פי צו מצפונו.   מר חיים ברוידא: 

 

 רוצים להצביע.   אנחנו לא מר מיכאל רייזמן: 

 

בנושא   מר חיים ברוידא:  המקומיות  הרשויות  ובין  המדינה  בין  ההסכם  אישור  בעד  מי 

סעיף   לפי  המקומית,  הוועדה  בשיפוי  המדינה  הקשור   197השתתפות  בכל  והבנייה  התכנון  לחוק 

 למטרו, מי בעד?  

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:
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 מי בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

 ניר, היא אמרה לצאת. רונית אמרה לצאת החוצה.    ש:מר אלי אלו

 

 . מי נגד? מי נמנע?  7 מר חיים ברוידא: 

 

 איך אתה נמנע ניר?    מר אלי אלוש:

 

 אוקיי בבקשה, אנחנו עוברים הלאה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ומה אתה מיכאל? מה אתה נקרא?   : גב' דרורה כהן

 

 לא רוצה להצביע.  אני לא רוצה לצאת, אני  מר מיכאל רייזמן: 

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 0 -נגד 

 2 – יםנמנע

 נכחו ולא הצביעו: מיכאל רייזמן ואיילת ארז סגן.  

  יצאו במהלך ההצבעה: דבי סלוצקי, חגי בורשטיין, רונית ויינטראוב, אנה פוזמנטיר, רחמים שלום. 

 החלטה: 

לאשר   קולות  ברוב  החליטה  העיר  הרשו מועצת  ובין  המדינה  בין  בנושא  הסכם  המקומיות  יות 

סעיף   לפי  המקומית  הוועדה  בשיפוי  המדינה  הקשור    197השתתפות  בכל  והבנייה,  התכנון  לחוק 
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  למטרו 

 

לפקודת העיריות ]נוסח חדש[ חלף פיצוי כספי  188אישור לחילופי מקרקעין בהתאם לסעיף  .11

 ,  484חלקה  6580נכסי אבידר, גוש  –בגין הפקעה 

 

   -שור לחילופי מקרקעיןאי מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מצביע, לא משתתף בהצבעה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

לסעיף   מר חיים ברוידא:  מקרקעין  העירייה.    לפקודת  188בהתאם  לחילופי  אישור  חבר'ה, 

  6580לפקודת העירייה נוסח חדש, חלף פיצוי כספי בגין הפקעה, נכסי אבידר גוש    188בהתאם לסעיף  

 ועצת המשפטית של העירייה להתייחס. תהילה בבקשה. , אבקש מהי484חלקה 

 

  -שנייה ישימו את התשריט את ה עו"ד תהילה סובל: 

 

 אחרי זה נעשה הפסקה.   מר חיים ברוידא: 

 

 רונית למה יצאת?    מר אלי אלוש:

 

 -חבר'ה בבקשה תקשיבו הנושא הזה מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 , ויש אחרים שלא מבינים כלום, זה לא ברור. אני לא מבינה : אנה פוזמנטירגב' 
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 אני לא כלכלנית והבנתי.     דוברת:

 

 זה נושא חשוב מאוד, קדימה.   אוקיי חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

את   עו"ד תהילה סובל:  שליווה  טויסטר  הררי  ממשרד  שובי  שלמה  עו"ד  גם  פה  נמצא  טוב, 

 ובר על קרקע, מאחר והיא... ההסכם הזה בשנים האחרונות, בתקופה האחרונה. אז מד

 

 סליחה אנחנו לא שומעים כלום.  מר ניר קריסטל: 

 

 חבר'ה, זה נושא חשוב.    מר אלי אלוש:

 

מ"ר. ייעוד   2,500-בשטח של כ  186אנחנו מדברים על קרקע שנמצאת באחוזה   עו"ד תהילה סובל: 

אבידר.   נכסי  חברת  אבידר,  נכסי  בבעלות  רשומה  היא  החלקה  שב"צ.  יכולים  השטח  שאתם  וכמו 

  -לראות

 

 חברה פרטית.   מר ניר קריסטל: 

 

חלקה   עו"ד תהילה סובל:  באדום,  כרגע  מסומנים  גבולותיה  החלקה.  זה  484זאת  דרום  מצד   .

בשנת   שאמרתי,  כמו  הבעלים  שהיא  אבידר  נכסי  חיים.  חפץ  מזרח  ומצד  העירייה    2005אחוזה 

מסומן    40%הפקיעה   רואים  אתם  כאן  החלקה.  ומלמטה  משטח  מלמעלה  ההפקעה,  השטח  בירוק 

 מרחוב אחוזה.  

 

 למה הפקיעו בגלל שרצו לממש? הם רצו לממש? למה הייתה הפקעה?    מר אלי אלוש:
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 כי יושב שם בית ספר.  מר ניר קריסטל: 

 

הייתה הפקעה, למעשה הם רצו שנפקיע, היו תביעות פינוי, ולמעשה הבקשה   עו"ד תהילה סובל: 

החליטה להפקיע   2005יה תפקיע בשטח גדול יותר. אבל בזמנו העירייה בשנת  שלהם הייתה שהעירי

מהשטח ללא תשלום פיצויי הפקעה. הדבר הזה בעצם יצר מצב כמו שאתם רואים, נותרה להם    40%

שלא הופקעו, יושבים מבנים של בית  60%-חלקה עם סוג של גיבנת. למה? כי בשטח הלא מופקע של ה

   -תי קודם מדרום לחלקה ליד רחוב אחוזה, נמצאספר יבנה. אגב לא ציינ

 

 בית התבשיל.  מר חיים גולדמן: 

 

   -בית כנסת מוריה עו"ד תהילה סובל: 

 

 בית התבשיל.  מר חיים גולדמן: 

 

 שבקומה שנייה שלו פועל בית התבשיל.  עו"ד תהילה סובל: 

 

  -איך אבל הקימו שמה מבנים מר מיכאל רייזמן: 

 

 את קודמיי, קודמיי.  תשאל מר חיים ברוידא: 

 

   -לא, אני שואל מבחינה מר מיכאל רייזמן: 

 

   -מימים ימימה היו שם עו"ד תהילה סובל: 
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   -מה הייתה השתלטות? העירייה השתלטה מר מיכאל רייזמן: 

 

 סכמה, בהסכמה. לא, זה בה  מר אלי אלוש:

 

 נתה את החלקה.  לא יודעת אם בהסכמה או לא, אבל ככה נכסי אבידר ק עו"ד תהילה סובל: 

 

 .  as is, as is  מר אלי אלוש:

 

קיימים כשהיא עו"ד תהילה סובל:  כבר  היו  יבנה  בית ספר  נוצר מצב   המבנים של  בעצם  קנתה. 

ל יש  מופקע,  הלא  בשטח  העירייה  של  השימוש  בגלל  אבידר  החלקה   השלנכסי  את  לממש  רב  קושי 

ואחרים כאלה  ניסיונות  מיני  כל  בזמנו  בחנו  הזכויות  שבבעלותה.  את  לממש  יוכלו  זאת  שבכל  כדי   ,

שלהם, לרבות לעשות תב"ע למגורים. אבל תמיד נתקלו בקושי של זכות גישה לחלקה שנשארה עוד  

  -בבעלותם, כי מדרום כדי לגשת לחלקה

 

 זה שטח כלוא.    מר אלי אלוש:

 

ב עו"ד תהילה סובל:  חלקות  זה  מזרח  ומצד  מוריה.  כנסת  בית  את  להרוס  צריך  בעלויות היה 

 פרטיות שהבעלים שלהם דרשו כסף. 

 

 ומצד צפון?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מצד צפון זה בית ספר.   מר חיים גולדמן: 
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שטח  עו"ד תהילה סובל:  על  הופקעה,  לא  שכביכול  החלקה  על  שוב,  הספר.  בית  שטח  זה  הצפון 

   -החלקה שלא הופקעה

 

 ה גישה בעבר?  אבל החלק שהופקע מצד צפון, היית מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא.  מר חיים גולדמן: 

 

  -לחלקה הזאתי? גם לא, נכון? כלומר השטח הכלוא הזה מר מיכאל רייזמן: 

 

 יש שמה איזה קופת חולים...  מר חיים גולדמן: 

 

 -לא קשור להפקעה או לא להפקעה מר מיכאל רייזמן: 

 

 קשור להפקעה.   מר אלי אלוש:

 

ובלי הפקעה. עם רגע שנייה אחת,   מר מיכאל רייזמן:  השטח הכלוא הזה היה קיים עם הפקעה 

השתלטות ובלי השתלטות. מכיוון שכמו שאני רואה מצד מזרח יש את בית ספר יבנה, מצד דרום יש  

 את בית כנסת מוריה, איך אתם קוראים לו? לא יודע. 

 

 בית התבשיל.  מר חיים גולדמן: 

 

אותו כנ"ל גם מצד מערב. זאת אומרת השטח  מצד צפון אין שמה שום מעבר,   מר מיכאל רייזמן: 

זה   יודע.  לא  להפקעה,  בנוסף  הפקעה,  בלי  הפקעה  עם  ומתמיד.  מאז  שהוא  כמו  היה  הזה  הכלוא 
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   -שמישהו רוצה לבוא לעירייה ולהגיד לה: תשמע עיריית רעננה, בואו נעשה

 

   -תהילה אולי תשלימי את התיאור, ואחר כך  מר אלי אלוש:

 

לי  : מר מיכאל רייזמן תיתנו  שלי,  הכלוא  השטח  את  לכם  אתן  אני  קרקע,  חילופי  נעשה  בואו 

 במקום זה שטח אחר, או בואו אני אמכור לכם את זה, זו שאלה אחרת.  

 

 תהילה אולי תשלימי.    מר אלי אלוש:

 

 ... שאנחנו לא גרמנו לכך שהשטח הזה הוא שטח כלוא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -את התיאוראולי תשלימי   מר אלי אלוש:

 

 אנחנו לא גרמנו לשום דבר.  מר חיים גולדמן: 

 

 השטח הכלוא אנחנו בתור עירייה לא גרמנו לשטח הכלוא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -רגע, אבל היא עוד לא סיימה להשלים את  מר אלי אלוש:

 

 אבל תן לה רגע להשלים. מיכאל! מר חיים גולדמן: 

 

 תן לה להשלים.    מר אלי אלוש:

 

מתח  חיים גולדמן:  מר סיפור  הוא  הזה  הסיפור  הנה  בוא  שקרה.  מה  את  להשלים  רגע  לה  תן 
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 בהמשכים. יש עוד המשך לעניין הזה. 

 

  -רגע שנייה מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, רגע, אבל בוא נשמע.    מר אלי אלוש:

 

 נגד העירייה.   פינוי החברה הגישה תביעת עו"ד תהילה סובל: 

 

 יפה.   מר אלי אלוש:

 

בשנת   עו"ד תהילה סובל:  מוריה...  כנסת  בית  נגד  יד  סילוק  וגם  הופקע.  שלא  החלק   2020על 

יושב    בית ספר יבנהשהתקבל פסק דין שבעצם אומר לעירייה תפני, תפני את השטחים. אני מזכירה  

₪ על השימוש    1,300,000תביעת דמי שימוש כנגד העירייה בסך  . במקביל גם הוגשה  על החלק הזה

 . התביעה הזו בינתיים מוקפאת לאור ההליכים פה שמנסים לבוא בפשרה. בחלק זה השנעש

 

 יש הצעת פשרה.    מר אלי אלוש:

 

כמו שאמרתי היו ניסיונות לאורך השנים כאלה ואחרים, כדי לתת להם זכות  עו"ד תהילה סובל: 

רי. וכרגע יש הצעה  מימוש, כן לאפשר להם. אבל הניסיונות האלה שבאמת נמשכו זמן רב, לא נשאו פ

 שטרם הופקעו.   60%-שבעצם העירייה תפקיע את יתרת שטח החלקה, את ה

 

 זו הצעה של בית משפט.    מר אלי אלוש:

 

יועבר לחברה  עו"ד תהילה סובל:  כמובן מבלי שהעירייה תצטרך לשלם פיצויי הפקעה. וכנגד זה 
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ממגרש   אחר,  כמובן2012בשכונת    3006שטח  אקוויוולנטי  שהוא  שהוא    ,  מוסכם,  שמאי  דו"ח  לפי 

חלופית.   קרקע  כן  שהוא,  הכחול  הריבוע  זה  הכחול.  לריבוע  פה  אותו  רואים  אתם  כן  אקוויוולנטי, 

 כמובן גם הוא בייעוד שב"צ, כמו השטח שלנו.  

 

 רגע זה השטח להרחבה של תיכון אביב, לא?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 בה של אביב.  הוא לא בא על חשבון ההרח מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא?  גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הייעוד שב"צ גם כן?    מר אלי אלוש:

 

 ייעוד שב"צ כן.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 והוא קטן יותר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -הוא אקוויוולנטי מבחינת עו"ד תהילה סובל: 

 

 ית. לא משנה, הוא אקוויוולנטי שמא מר ניר קריסטל: 

 

 נכון, נכון.  מר אריאל הילדסהיימר:
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שאני  עו"ד תהילה סובל:  כמו  שלו.  העקרונות  את  הסכם  לכם  שלחנו  ההסכם,  עקרוני  באופן 

דונם במגרש הזה. כמובן כל   1.790אומרת הפקעת יתרת שטח המקרקעין בחלקה. העברת שטח של  

 ריה ובית התבשילבית הכנסת מו התביעות שנגד העירייה תימחקנה. גם התביעה נגד

 

 דמי שימוש. גם דמי השימוש?   מר אלי אלוש:

 

   -וכמובן תנאי מתלה זה אישור מועצת העיר עו"ד תהילה סובל: 

 

ב גב' דבי סלוצקי:  אני    2012-רגע  כי  להיזכר,  רוצה  אני  ציבור,  למבנה  השימוש  את  שהצגתם 

לא היה צבוע בצבע של הרחבת  הייתי פה, ואני גרתי לא רחוק משם, אז אני מכירה את האזור. זה  

 תיכון אביב?  

 

בפאתי   מר אריאל הילדסהיימר: הוא  מחוץ.  ל2012הוא  מחוץ  הוא  שמה 2012-,  במשולש  נמצא  זה   ,

 שמתחת אביב.  

 

  -זאת אומרת היה וירחיבו בלי רציפות גב' דבי סלוצקי: 

 

 אפשר להרחיב.    מר אלי אלוש:

 

 הוצג כאן. מעבר לכביש? זה לא מה ש  גב' דבי סלוצקי: 

 

   -אני לא יודע מה הוצג מר חיים גולדמן: 

 

 ...  2-אנחנו... שטח ל גב' דבי סלוצקי: 
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לחדדאנסה  אני   מר חיים מלמן: אגיד. רגע  רק  אני  שלך,  השאלה  את  שהבנתי  חושב  אני   ,

המגרש הזה זה מגרש בייעוד שב"צ. וכל היתרה של הדבר הזה בעצם יהיה רזרבה לטובת הגדלה של  

 ביב ככול שיידרש. וזאת הקרקע החלופית שמדובר עליה. זה באותו מגרש. תיכון א

 

  -אבל כשסימנתם את זה בתוכנית גב' דבי סלוצקי: 

 

 באיזה שטח הקרקע?    מר אלי אלוש:

 

 של הייעוד, לא היה שם בניין, היה שם בית ספר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא, לא, בית הספר פה.   מר חיים מלמן:

 

 לא, לא, לא.  קי: גב' דבי סלוצ

 

 אני לא מכיר את הצרכים העתידיים של בית הספר.   מר חיים מלמן:

 

   -לא, אתם... ובאתם לפה גב' דבי סלוצקי: 

 

 זה שב"צ בכל מקרה.   :מר חיים מלמן

 

חיים, באתם למועצת העיר וצבעתם שטחים מסוימים, אמרתם יהיו מוסדות   גב' דבי סלוצקי: 

 ה זה זה. ציבור פה, פה ופה. אחד מאל
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 נכון.  מר חיים מלמן:

 

 כן, אבל לא נאמר שכל המשולש הזה יהיה בית ספר.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 

 

 דבי, לא נאמר שכל המשולש הזה יהיה בית ספר.   מר חיים גולדמן: 

 

   -... הרחבה של בית הספרכן, אבל כשהצגת את זה בפנינו, זה היה כל המגרש.  גב' דבי סלוצקי: 

 

ההרחבה,   מר אריאל הילדסהיימר: על  דובר  נכון.  לא  השקף,  את  פה  לי  יש  דבי.  לא  משמעית  חד 

 ההרחבה של אביב לא באה על החשבון הזה, זה לא נכון. 

 

 אבל לא היה בניין שם.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 זה שטח גדול.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אום נהיה.  אבל פתאום נהיה, מה זה לא היה? פת מר חיים גולדמן: 

 

 מה ייעוד המגרש הזה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 שב"צ תמורת שב"צ.   מר חיים מלמן:

 

 מה מתכוון היזם לעשות שמה?  מר מיכאל רייזמן: 
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 בהתאם לחוק, בהתאם לחוק. גן חיות, גן חיות הוא רוצה לעשות.  מר חיים גולדמן: 

 

ימושים המותרים הם על פי  הוא מקבל שב"צ תמורת שב"צ. זאת אומרת הש מר חיים מלמן:

 לחוק, הוא יכול לעשות אך ורק שימושים שמותר לעשות על שב"צ.   188סעיף 

 

 מה גודל השטח?   מר אלי אלוש:

 

 עיריית רעננה מתכוונת לשנות את התב"ע?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא.  מר חיים מלמן:

 

 עיריית רעננה מצהירה שזה הולך להיות שב"צ?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יישאר שב"צ.  מר חיים מלמן:

 

   -כן? לא יהפכו את זה לגינה כמו שעשו בבורלא מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא.  מר חיים מלמן:

 

 אמרו בואו נעשה פארק.   מר מיכאל רייזמן: 

 

לא בטוח, לא בטוח. אולי בקדנציה הבאה יחליטו לעשות מזה בית חולים. מה  מר חיים גולדמן: 

 אתה יודע? 
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 אוקיי חברים אנחנו מצביעים.  ידא: מר חיים ברו

 

 שנה יהיה שמה שב"צ.   2,000יש דברים שניתנים לשינוי. זה לא שעכשיו בעוד  מר חיים גולדמן: 

 

  -תנאי מתלה לאישור ההסכם עו"ד תהילה סובל: 

 

 לא שב"ס, לא שירות בתי הסוהר.  מר חיים גולדמן: 

 

תנאים מתלים לאישור הזה. כאן צריך    3יש    עוד פעם אני חוזרת, תנאי מתלה, עו"ד תהילה סובל: 

חברי מועצת עיר. כמובן זה מובא גם לאישור המליאה בוועדה העוקבת   10,  10לאשר את זה ברוב של  

 מיד אחר כך, ואישור הוועדה המחוזית.  

העירייה   כל  קודם  למשמעויות.  מודעים  שנהיה  רק  היא  המשמעות  מאושר,  לא  הזה  ההסכם  אם 

  -ית ספר יבנה, את המבנים שבבית ספר יבנה בחלקה. וגם תצטרךתצטרך לפנות את ב

 

 וגם את בית התבשיל.   מר חיים ברוידא: 

 

   -גם את בית התבשיל, והיא תצטרך לשלם את עו"ד תהילה סובל: 

 

 את דמי השימוש.    מר אלי אלוש:

 

 את דמי השימוש לאורך כל השנים.  עו"ד תהילה סובל: 

 

לפקודת העירייה    188י בעד אישור חילופי המקרקעין בהתאם לסעיף  אוקיי, מ מר חיים ברוידא: 

 ?  484חלקה  6580נוסח חדש, חלף פיצוי כספי בגין הפקעה נכסי אבידר, גוש 
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 דרורה אני בעד דתיים אה? לא נגד דתיים.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, אנחנו בעד שימור.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

בית ספר   : מר חיים ברוידא יו"ר החדשה של  להודות לאסתר  זאת  רוצה בהזדמנות  אני  חבר'ה 

 יבנה. ואני רוצה להודות לגלעד גיטלמן שהלך על השנים הרבות שהוא עשה פה למען יבנה. 

 

 תודה רבה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שיהיה בהצלחה.   מר חיים ברוידא: 

 

 הצלנו את בית ספר יבנה.    מר אלי אלוש:

 

  -אוקיי, אנחנו נעשה הפסקה ם ברוידא: מר חיי

 

תודה   מר חיים גולדמן:  כל  הזו. קודם  להגיד משהו בהזדמנות  רוצה  אני  גם, חבר'ה  רוצה  אני 

ופינוי   פינוי בית ספר  והבינו את המשמעות של  רבה לכל חברי מועצת העיר, שהתגייסו לעניין הזה, 

   -ת הכנסת נבנהבית תבשיל ובית כנסת. סליחה מיכאל, מיכאל תקשיב, בי

 

 אני חושבת.   1932-ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

. זה בית הכנסת  1934-יפה מאוד, יש לך פרס ניחומים בסוף שבוע, ב  1934-ב מר חיים גולדמן: 
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הורייך   של  התווית  את  שיש  איפה  הגדול  הכנסת  בית  לפני  רעננה,  במושבה  ברעננה  שנבנה  הראשון 

 אז תודה רבה לכם, תודה רבה.  וחות. ז"ל. ולמדו שמה בבית הספר מיטב המ

 

 דקות הפסקה.   10חבר'ה  מר חיים ברוידא: 

 

  *** הפסקה ***

 

לפקודת העיריות ]נוסח    188חילופי מקרקעין בהתאם לסעיף  מועצת העיר החליטה פה אחד לאשר  

 , 484חלקה  6580נכסי אבידר, גוש  –חדש[ חלף פיצוי כספי בגין הפקעה 

 

 יר לעדכון הרכב ועדות עירוניות על פי הנספח המצורף.  אישור מועצת הע .12

 

חברים, יש פה בקשה שחגי בורנשטיין יהיה ממלא מקום של רונית ויינטראוב   מר חיים ברוידא: 

 בעדכון הרכב ועדות עירוניות. מי בעד? 

 

 רגע, לא כולם נכנסו שנייה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בעדכם.  אנחנו בעדכם, אנחנו  : גב' דרורה כהן

 

 אנחנו בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

 ברור שאנחנו בעד.   גב' ענבר הוכברג: 
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 בעד קדימה, ממשיכים הלאה.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, בעד כולם?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 פה אחד.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא חשוב, תהילה הצביעה התקזזה עם רחמים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ה ויינטראוב עיר  מועצת  רונית  של  כמ"מ  בורשטיין  חגי  של  מינויו  את  לאשר  אחד  פה  החליטה 

 בוועדת מכרזים. 

  לא נכחו בהצבעה: דבי סלוצקי, מיכאל רייזמן, רחמים שלום. 

 

 אוקיי, בהמשך לפניית חברת מועצה אנה פוזמנטיר.   מר חיים ברוידא: 

 

 גברי אושר פה אחד.  זה עדיין מן המניין, חילופי  מר אריאל הילדסהיימר:

 

לפניית   מר חיים ברוידא:  של בהמשך  דיבור  זכות  לה  מועברת  פוזמנטיר  אנה  המועצה  חברת 

 דקה. אנה בבקשה.  

 

ב : אנה פוזמנטירגב'  שהתקיימה  מועצה  אני   28/12/22-בישיבת  תדבר  שאתה  פעם  כל  הצעתי, 

 אתחיל מהתחלה.  

 

 מה. אני אחליט מה יהיה ולא את, קדי מר חיים ברוידא: 
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ב : אנה פוזמנטירגב'  שהתקיימה  מועצה  שלטים    28/12/22-בישיבת  הצבת  בנושא  לדיון  הצעתי 

בטרם אושרו במועצת העיר עברה פה אחד. מועצת העיר החליטה פה אחד לאשר כי עיריית רעננה לא  

תציב שלטים ולא תפרסם מצג שווא לציבור אודות פרויקטים, כאילו הם עתידים להתקיים, כל עוד  

לא עברו את האישורים הנדרשים בוועדות עירוניות כמחויב על פי החוק. ובנוסף כל עוד לא אושרו  

 תקציבים על ידי מליאת מועצה, מועצת העיר. וזאת ברוב הדרוש כמחויב על פי החוק. 

וגשר   בורלא  מיידית את שלטי  להוריד  צריך  צורך להסביר שהיה  אין  לחוד,  ומעשים  לחוד  דיבורים 

א רק שהשלטים לא הורדו, לפני כמה ימים שלט בורלא התעקם וטרחו עוד לאשר אותו. ראש ויצמן. ל

העומדים   במשאבים  לכאורה  משתמש  המועצה,  החלטות  על  כרצונו...  לעשות  ממשיך  העירייה 

   -לרשותו לקידום האג'נדה האישית שלו. מבקשת מראש העירייה להוריד לאלתר את השלטים

 

 נה הסתיים הזמן סליחה. א מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -ולציית להחלטות המועצה טרם נגיש תלונות רשמיות : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

 לממונה משרד הפנים. לא, לא נגמר הזמן.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הסתיים הזמן אני מדדתי, אף אחד לא הפריע לך לדבר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אריאל תתבייש, אריאל.   ייזמן: מר מיכאל ר

 

כמו כן לשאת בהוצאות... להצבת שלטים כולל הכנת תכניות שנדרשו להכנת   : אנה פוזמנטירגב' 

 הדמיות. וכל זה לפני שאפנה לממונה במשרד הפנים. 
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בבקשה   מר חיים ברוידא:  דקה,  של  דיבור  זכות  ביקש  רחמים  גם  רחמים,  לך.  רבה  תודה 

 רחמים. 

 

 לא, לא, אני ביטלתי.   ום: מר רחמים של

 

 ביטלת אוקיי. אנחנו נועלים את הישיבה הזאת.   מר חיים ברוידא: 

 

   

          

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


